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NASAS "HEMMELIGE"' SATELITlOVERF~ER nkjenæ livsfnnner
Kanadieren Martyn St.ubbs tappet videolinkJnmelloJ:n jorden ogromferga p& alle ferdene siden 
1991 . P& filmene fart han noe som kan tyde!p&at to hittil ukjente livsfot;mer er re@stmt. 
NP...SA og media er tause om oppdagelsen, t: UFO-miljøet er frustrert qver dette . S.3 

~'JEG HAR ALL TID~ fi<1 l EC \'1U' 4--S åt' 8,Ql\lli\~ hatt daw.e in.tet'QS:Sll\ fm' UFOel'~~ 
Intervju med Odd-Gunnar Røed fra UFO-Norge. 
Kinosjef, pressekontakt for U FO-N orge, foredragsholder og UFO-forsker Røed snakker om sin 
lange fartstid innen UFO-lo@ en og hva som særli ginteresserer ham innen fenomenet. S.5 

VU .. "TIG CSETI<ERKti ER.ING-
CSE Tls direktør Steven Gre er har stattet The Discl osure News Programming Project. Et pro
gr am som innen et hvil avsløre at UFO-fenomenet er virkelighet. 200 vitner fra hele verden 
skal delta bl.a i ~ne r.llifringer . A.ndre deler av pro gr ammet inkluderer TV -sendinger, ene gn 

nettbase for prosjektet og nyhetsbrev. S.S 

NETT-
Noen nyhets klipp fra iin'l-- g utland på UFO-fronten. S9 

PÅB!.SØ~· .t!ø~~~t.~• 
NETis f.!Ve·l.er,~~ o.ss en fersk rapport fra kornsirkel-landet England, hvor hun og en gruppe 
medrei.sertde be.sØkte flere ~r somm eret1S komsirkler. Hun @r oss her sin personlige beretning 

om hvilketinntry_kk kornsi~klene ga henne. S.lO 

Nt1R.SICK.OMSIR. ,.,. ~ GR.tlPPE~ 
.Eit nygrupp·e seinT ogptesenterer på internett informasjon om norske komsirkler er 
nylig dannet. Gmppenin.Sk:er & opprette et kontaktnettverk og en database r:r-1 norske kornsirker. 
Gruppens websider har adresse: http://komsirkler.go.to. S.l4 

UFO-OBSERVASJONER VERDEN rundt- s.l7 

ÅRSMØTE l NETI ~l~ 'hn;U2000.. 
Referat fra det siste &rsmøte. V ikligo-te fra møtet var ny leder: Signe EinseU1 S.l8 

NETIS TØNSBERG-GRUPPE-
Gruppe i Tønsberg dannet som skal trene på & bruke CSETis CE-5 lnitiativ-e TrainingKit. 
Gruppen har fått en del medlemmer og arbeider med å tilegne seg teknikkene & "lokke" på 
UFOer ute i felten. S.l9 

HVORFOR UFO-FENOMENET hmmneliiholdes-
Steven Greer holdt et eksklusivt foredrag p& Royal Christiania H otel i O slo den28 januar 2000. 
Han redegjorde under foredraget sitt syn p& hvem; hvorfor og hvordan UFO-fenomenet hetnme
ligholdes. S.20 

BLIR UTENOMJORDISK TEKNOLOGI ove:ført tiljer disk:. telmologj.? 
Artikkel en tar opp sp ørsm &l et m de·tnerkelige~og plutselige kvantespr angene innen kunnskap 
p& de vitenskapelige område sl<}~. de~ E,Ter s.q:n overf!3'fer dette til oss S.23 

STOR UFO-BØLGE o llncolnidre, mgb:nd i april-
Masseobservasjoner æ-1 i relativt lite område i EngJ.and Englands svar p& Hessdalen S.25 

·· \\ ~t!fh' 

KAN UKJENTE PA.Rl'l ""å'~.ba\i.t t._ bft';dlftillaet'?· 
iutikkelen tar for seg noe sauvat}li~ si;)J1h .at n:l'jkropårl:\kler i husstøv kan furtelle om en 
bortføring har futmet sted. 

NOEN RAPP ORTER FRA.. ufo-:1:\0l'lØS 1'-ppm:tbase
Gjengitt med tillatelse fi·a UFO-Norge. S.27 



Ukjente livsformer i universet 
oppdaget gjennom NASA's 

hemmelige satelittoverføringer? 

Den kanadiske kabel-tv produsenten IVlartyn Stubbs påstår å ha bevis for 
eksistensen av to hittil ukjente livsformer i Universet. Bevisene har han 
hentet ned fra NASA 's egne hemmelige satelittoverføringer fra romfergen, 
romstasjonen JVliR og andre satelittoverføringer. l\1aterialet ble presentert 
offentlig lørdag 11. mars 2000 på The 9th International lJFO Congress and 
Film Convention, Nevada- men fikk skuffende pressedekning- Hvorfor ... ? 

ay Signe H. Einseth 

M artyn Stubbs, leder for en kabel-TV stasjo. n i 
over 20 år, hadde tilgang til NASA' s egne 

satellittovedØringer fra rommet over en årrekke. Han 
har analysert de enorme mengdene med 
billedmateriale, og overraskende fant ting som i følge 
han selv <(reafly shouldn 't be there ». Han hevder å ha 
funnet ikke bare ett, men to ukjente fenomen, som han 
personlig mener er intelligente livsformer l-Ian sier 
ikke HVA det er, han sier kun hva det IKKE er Og 
det er ikke is-krystaller, slik NASA har forsøkt å 
bortforklare fenomenet med. Han mener resultatene er 
så solide at dette absolutt bør forskes nærmere på. 

Analysen baserer seg på over 2500 timer med 
videotape('). Eksempelvis forelå det 36 filmer a 8 
timer hver bare fra 7 -dagers turen med romfergen for å 
reparere det prestisjefylte Hubble-teleskopet. Det 
ligger med andre ord et enormt tidkrevende og 
gmndig arbeid bak hans resultater, som omfatter en 
analyseperiode på ca. 5 år. 

Kabel-TV -produsenten mener også at NASA ikke har 
gått bevisst inn for å skjule dette tor offentligheten 
Materialet er i praksis tilgjengelig tor alle i samme 
situasjon Men han er forundret over at ingen har 
avdekket dette tidligere. 

Fenomen l og Fenomen 2 
Martyn Stubbs kaller de to fenomenene Fenomen l og 
Fenomen 2. Noe enkelt beskrevet, så fremtrer 
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Fenomen 1 enten som sirkelrunde kuler eller 
nærmest som transparente skiver, og opptrer både 
enkeltvis eller i <~myriader» . Fen omenene beveger 
seg i ulike retninger, og i følge Stubbs tenderer de 
til å dukke opp når noe «skjer» i universet 

Hastigheten varierer, og det kan virke som de 
«slakker ned» når de «undersøker>> noe, for så å 
øke farten igjen Et eksempel på dette er et tilfelle 
der NASA mistet en av sine satelitter, fordi den 
rett og slett knakk, utrolig nok. Billedmaterialet 
viser her tydelig hvordan fenomenene kretser 
mndt den avbrukne delen i store mengder, både 
foran og bak. Sammenligningen her gjør at man 
kan anslå fenomenene til å være ca 5-6 miles i 
diameter. (dvs. ca 2,4 mil brede!) Det er ut fra 



dette at Martyn Stubbs trekker sin eneste konklusjon 
om fenomenene; nemlig at det IKKE er iskrystaller, 
slik NASA har hevdet. 

Fenomen 2 er i utgangspunktet ikke synlig for det 
blotte øye, og ble funnet kun ved grundig analyse av 
filmen Ett sekund videofilm består av 30 bilder, som 
igjen består av to deler, slik at vi i realiteten snakker 
om 60 bilder pr sek . Det var på enkelte av disse del
bildene at tv-produsenten fant Fenomen 2, som 
nærmest må beskrives som en lysende strek Fordi 
fenomenet bare finnes på ett av disse del-bildene pr. 
sek (dvs. ikke på bildet foran eller bak), så snakker vi 
om noe som beveger seg utrolig raskt Yideomaterialet 
viser at disse fenomenene er tilstede blant annet ved et 
tilfelle der astronautene har problemer med å ta åpnet 
en dør på romfergen, og lysfenomenene blir 
kommente11 av astronautene på vei ut av døren . Både 
Fenomen l og Fenomen 2 blir i ulike sammenhenger 
kommentert av både astronauter og bakkepersonale, 
hvilket klart tilsier at NASA har vært klar over 
fenomenet i lengre tid . 

Det foreligger altså både l'ideo av fenomenene, 
~vdopptak av kommentarene fra astronautene som 
opplever det, og du kan .";e objektet på filmen mens det 
kommenteres! 

Vitenskapelige uttalelser· 
Martyn Stubbs har presenten sitt materiale for ulike 
forskere , fYsikere og velrenommerte vitenskapsmenn 
både i og utenfor NASA Til tross for total skepsis i 
utgangspunktet , har interessen hos de som har blitt 
forevist fenomenene økt etter å ha sett materialet, og 
til nå har ingen kunnet si noe om hva dette er. Det kan 
synes som om det overhodet ikke finnes noen arketyp 
for disse fenomenene . De er fullstendig unike . Enkelte 
forskere har tatt påfallende avstand fra materialet, som 
James Oberg, hoved-"debunker" i NASA, og 
astronauten Story Musgrave, hvilket det i seg selv bør 
stilles spørsmål ved . Andre har vist særlig stor 
interesse, og bedt om at dette ikke må bli dysset ned, 
slik at man kan fa forsket nærmere på det. Blant disse 

Kommentar 

er Guido Nigro, SETI administrator for Galden 
Grove Observatory i Perth, Australia, samt Dr. 
Bryant, research physiscist, som sier: «Please do 
not let this opportunit.r pass. There are a 

numher l~{ us in the <draditionab> scient~fic 

community wlw wish to see this evidence 
analysetl and the result dehated in the public 
arenlL ». 

Media sviktet totalt ved offentliggjøringen 
Til tross for Martyn Stubbs enorme anstrengelser, 
store kostnader og tett samarbeide over lengre tid 
med presse og ulike medier både i England, 
Europa og USA forbindelse med 
offentliggjøringen den Il . mars 2000, sviktet 
media i siste sekund. De viste liten eller ingen 
interesse for saken. Et engelsk TY -selskap hadde 
sågar ønsket å investere 70.000 $ for å lage en 
dokumentarfilm, der de ville påkoste intervjuer av 
personer fra NASAs hovedkvat1er i Washington, i 
forbindelse med elet de omtalte som «a great 
stm}'J>. Også de trakk seg i si ste liten . 
Hvorfor? 

Den offisielle kunngjøringen l l . mars 2000 i 
Nevada foregikk derfor relativt ubemerket hva 
media angår. Man forsøkte i stedet å spre 
budskapet gjennom å gjøre store deler av 
materialet tilgjengelig direkte på nettet for 
nedlasting i de tusen hjem . I tillegg kan den her 
omtalte og egenprodusert videoen, « /'he secret 
NAS4 lransmissions - The Smoking Gum>, nå 
kjøpes over nettet. 

Martyn Stubbs har brukt flere år av sitt liv på 
jobben med å påvise og dokumentere sin 
fantastiske påstand om funn av ukjente livsf~xmer 
i universet Han kaster nå hansken videre til 
vitenskapen. 

Det gjenstår å se om noen våger å ta den opp l 

Filmen er usedvanlig objektiv, og lite spekulativ. Hvis filmen viser hva den påstår, så står vi kanskje her 
overfor det første videomaterialet av livsformer i universet som hittil ikke har noen arketyp . Filmen kan være 
en viktig døråpner for erkjennelsen av at vå11 utrolig univers inneholder et mangfold av livsformer - ikke 
bare den tradisjonelle «alien-hypotesen» 

Filmen kan bestilles over internett hos det engelske UFO Magazine, på http //ufomag.co .uk/index.htm 
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"Jeg har alltid, fra jeg var 4-5 å·r gammel, 
hatt denne interessen for UFO-fenomenet" 

Et intenju a\· Odd-Gunnar Roed 
Av K,jell Ame Hoviskeland 

·----

l o_ dd-Gu nn~1· Røe~ er en av veteranene innen 1~orsk lJ FO-~orskn.ing. H~n er kinotekniker ved SF -kin~ l 
l Tønsberg ttl daghg, er elektroutdannet, og s1tter ellers 1 komiteen til UFO-Norge. Han var med 1 

arrangementskomiteen som var ansvarlig for ufo-konferansen som ble avholdt i Oslo i slutten av 
januar i år. 

/ lian reiser mye i Norge, fra Mandal i syd til Stokmarknes i nord, for å holde foredrag på skoler om 
l fenomenet. Der viser han lysbilder og video. Publikumsrekorden i oppslutning om hans foredrag, til 

nå, står en opptreden i San Marino i l 996 for. Der samlet det seg 800 mennesker i salen under en 
internasjonal konferanse. Han har deltatt i ca. 30 TV-innslag hvor UFO-saken har blitt behandlet, 
deriblant et direktesendt program fra BBC, der han og hans gode venn og kollega, Philip Mantle fra 
Leeds i England, også deltok. Dette programmet gikk ut over satellitt til hele Europa. Felles for 'alle l 
TVog radio-innslag, foredrag og avisuttalelsea·, er at de har dreid seg om norske UFO-hendelser. Som l 
følge av sin betydelige innsats som tidligere leder for rappotisentralen til UFO-Norge, er han en av 
Norges best orienterte personer om de mange U FO-observasjonene i landet vårt. l 

NETI ' s representant, Kjell Arne Høviskeland, møtte han i Tønsberg til et intervju. 

Hovisleland: "!\'tir startet din interesse .fiJr UFO-._fenomenet og 
hva var det som skapte denne interessen? .. 
Roed: '' Interessen for fenomenet har jeg alltid hatt siden jeg 'ar 
4-5 ar gammel. Jeg snakket med bestefaren min og han var 
veldig åpen om slikt. Jeg tror den er medfodt. " 

Hoviskeland: " :Var ble du med i {.FO-Norge? ". 
Røed: ··Jeg abonnerte på et dansk tidsskrift som het "Ufonytt '. 
tidlig p~ 70-tallet og i l 97'. ble Norsk UFO-senter stiftet da 
Kolbjorn Stcnodegård. i Trondheim , dro sanuncn alle gruppene 
som var lose i Norge som bl.a. Ufo-Bergen, TroncU1eim UFO
forening. elet var en gruppe i Arendal og i Lillestrom og som ble 
da sVill sammen til en. I 197-+ sa jeg en annonse der de onsket 
fl ere medarbeidere og jeg meldte da min interesse. Fra l .januar 
1981 ble det namebytte til UFO-Norge .. , 

Hoviskeland: 'HIYJr mange rapporter har det blirt til nii i 
Norge.?-··. 

Uocd: ' 'Vi har rundet 2000 UFO-rapporter til nfl. og vi har lagt 
inn ca. l MO m de på data. og , -i har brukt ~";, år nå p~l å lage en 
database takket være l~jclpsomme medarbeidere.·· 

Hovislieland: 'Ne\'17 den mest spesielle C·FU-observosjonen i 
Norge som du viltrekke.fi"anl. ·· 
Røed: ,. Da vil jeg trekke fram en hendelse ved Øydeskyvannet. 
påsken l 99 l , ikke langt fra Setesdal svei en som går mellom 
Kristiansand og Hovden. Avstanden er 2 mil sor for 
Haukeligrend. Jeg ble kjort inn med snoscooter og det var syv 
mennesker som var vitner til dette. De s<:1 ,fem k·velder detme 
påsken. en orangerodt kule som var mye mindre på undersiden. 
som beveget seg mot vinden og med vinden og var synlig oppt.il 
to og en halv tin1e hver hcld. Første kvelden var kulen ned på 
snoen der den lyste opp snøen ved tre anledninger og de trodde 
forst de så et nodbluss. men det var det ikke. Dagen etter dro de 
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pi1 ski over isen og fant spor etter landingen. De fant tre spor 
i overgangen fra vannet og terrenget. Sporene var ca. 50 cm 
i diameter i en kokeplateformasjon it\· en gammel 
vedkomfyr type der snoen var gulbrun. Det var 2.5 meter 
mellom merkene. Stloen var hard og de tok bare et bilde av 
dette merket, jeg skulle g jerne ha onsket at de hadde talt og 
brukt en hel filmrull . På bildet kom det bare frem to av 
merkene. Jeg fikk \'ile om dette 13 dager etter dette skjedde 
og jeg dro opp p~i dagen. Jeg ble fraktet ut på en snoscooter 
til det området hendelsen inntraff. Jeg malte grave vekk en 
del sno som hadde dekket til avtl)kkene, og fant det tilslutt . 
Jeg tok med meg prover pa norgesglass den gangen som var 
fra merkene og ni meter fra merkene. 
Provene ble st~knde i tre uker sil her var det mulighet for 
masse bakterievekst selv on1 glassene var kokt pi1 forhånd 
for provene ble lagt oppi. Testen ble utført på Hoyskolen i 
Østfold, der Erling Strand er lærer, og det rare var det at i 
den prøven fra sporet så var det kun hwge st:avbakterier 
ellers var proven helt steril. og i den prøven mellom sporene 
og ni meter unna, der florerte det med bakterier. 
Konklusjonen fra testen ble at derme proven fra sporene var 
blitt utsatt for en slags radioaktiv stri1ling og hn t er det som 
farter rundt om i fjellheimen og setter fra seg spor som er 
radioakti\ e"? 

Hoviskeland: "Du kjenner godt til disse ohduksjonsfilmene 
sum de flesle kjenner ril, hva er din mening om hvor Jmt!ig 
ekte .filmene er?''. 
Røed: ''Det som er verdt med filmene er ~~ få datert dem. Jeg 
h.ar selv en god magefolelse på den ene filmen Det er den 
filmen med det vesenet med den store skaden på det ene 
låret. Det er mye som tyder på at filmen er gammel. Vi har 
nemlig flHt bilder (rammer) som er undersøkt, men 
problemet var at bildene ikke inneholdt vesener, bare med 

l 



dorkanner og noe amtet i stat1en av filmen . Den \iser ogsa forste 
genera~jonsfilm safetyfilm 1 motsetning til den 
eksplosjonsfarlige filmen. den forste filmtypen p~ markedet. 
som ble produsert fram til l 9-l2. Fra l 9-l2 til l 956/ 1957 var det 
forstegenerasjonsfilm som var i bruk. Fra 195 7 \ar det 
annengenerasjonsfilm som var i bruk. Forskjellen pa disse to er i 
den kjemiske sammensetningen. Det kre, ·es ogsa en \iss armen 
fonn for kjemikalier 1 fremkallingsprosessen 1 annen 
generasjonsfilm kontra forstegenerasjonsfilm. Denne filmen 
tilhorer forstegenerasjonen grunnet disse symbolene som er ved 
hver start pa 11\cr filmrull. tre minutters filmruller. der alle 
staner med en firkant og en trekant etter h\ erandre. l 192 7. l 9-l7 
og 1967 \ar filmrullene utstyrt med disse S) mbolene N;tr da 
filmen be\ i sel ig ti !horer forstegenerasjonsfi lm sa knytter denne 
filmen seg automatisk til aret l 9-l7 S[l enkelt er det. 
Problemet er al vi ikke har Gitt Kodak til a datere filmen og del 
provde vi pa i en periode der Kodak skulle ha seks bilder med 
film for a fa datert filmen. Eieren Volker Spielberg. som ikke er 
i familie med Stevcn Spielberg. gav fra seg seks bilder med film 
som Ray Samilli tok med seg. men sa ber Kodak om 16 bilder 
Kodak f~r så l() bilder. men ber sa om 1-l fot med film. og da 
sier Spielberg nei som da mister interessen. Vi har stilt oss elet 
sporsmålet om h' cm det er som ikke vil at Kodak skal datere 
filmen. for her er det tvdelig at Kodak ikke er spesielt interessert 
i å gjorc jobben sin . Det ble spurt i senere tid hos Kodak Il\ or 
mye film de trengte for a fa den datcn. hvor Kodak sier at l 
bilde holder. Sa her er det tydelig noen som presser Kodak. 
Neste sporsmi1l kan da stilles H\ cm er mektige nok til i1 pa virke 
Kodak på denne milten. og da er det na:rliggendc a tro at det er et 
statlig organ. Slik st~r saken i dag 
Jeg må ta med til slutt det menneskelige aspektet. l-his filmen ml 

er over 50 i1r gammel sa stilles det en del vesentlige sporsmal 
For det forste er det ingen som jobber med spesialcffcktcr som 
tror at fi !men er i stand ti l a bl i produsert for 0\ er 50 ar siden 
som en juksefilm. For det andre sil er det ingen mennesker med 
sann fomuft for penger som lager en jukscfilm for oycr 50 ar 
siden for sa ;i trekke ut penger for den i dag. Det er imot 
menneskelig natur. Vi jobber nwe den dag i dag med 
dctcktiYarbeid for ~~ komme til bunns med denne filmen. Målet 
er å fil analysert filmen og In is filmen er gammel sa er neste 
sporsmålet H\ a er det som ligger pa bordet'' 
Del siste som har skjedd vcdrorendc Ros\\cll er at den 
23.08.1998 sa dode det en eldre dame som het Junc Crain som 
etterlot seg et dodslcicdokument. Papirene etter henne 
dokumenterer at hun 'ar med i RoS\\Cil-cpisoden og som ogsil 
viser hvem som tok seg a\ vesenene. hvem som hadde ans\ aret 
for det og det. .. dette er noe jeg fikk pa mai l for et par dager 
siden. Hun blir nok en nokkelpcrson etter sin dod. Hun er en 
meget interessm1t person og hun var ikke noen sykepleier, hun 
hadde en annen funksjon.·· 

Hoviskeland: "H\'Or mange ganger har du selv sel! [JDer'J ·· 
Røed: "Ved en anledning i l 98-l i Hessdalcn har jeg sett UFO -
vi så flere ting der oppe som gikk gjennom dalen .. 

Htwiskeland: "Du reiser mve rund! i \orgeji.lr a holdejiJredrog 
på skoler. fh -'ordan er reaksjonen !il horna wl(/er jiwedragene 
og har dujåll mange rare sporsmåf:>" 
Rocd: ··Tilbakemeldingene fra lærere er at de aldri har sett 
ungene så stille som de er under et slikt foredrag. Jeg kan jo 
holde på i 2-3 timer. Dette viser at ungene viser en stor interesse 
for dette emnet og vil lytte til det jeg har a si. De er veldig 
opptatt av romskip - det er det som er spennende i den alderen 
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Jeg har hatt foredrag med unger i småskolcn men de beste a 
holde foredrag til er de som er 10-14 ~r gamle. Ingen 
sporsm~1l som skiller seg ut som er\ anligc men de er opptatt 
av livet i uni,·erset og de virker meget åpne for mulighetene 
for ting rundt dette fenomenet. Da jeg gikk pa skolen fikk 
jeg sa ··0\rcnc flagra·· fordi jeg trodde pa noe som andre 
syntes var helt U\ irkelig . Jeg ble ikke akkurat mobbet for 
det.·· 

Hoviskeland: ··c FO-ringen pa L \jX'\ '(er lltFr 13om/o er del 

mange som s1kker1 kfenner li! som h!c funne! hosten 1975. 
ln·a er dm teori 0111 11l ·a som sAjedde der)·· 
Røed: ··Fiskcbater rapporterte om lyskuler som kom fra 
Nordsjocn og dyr ble skremt den heldcn. En l<l\"C\cgg der 
malingen Oasset av og radio- og TV forstyrrelser. Noe lll<l 
ha skjedd der. ingen tvil om det. Samme type ring som Yar 
eggformet dukket ogs<l opp i Sverige ~1ret etter. den 5 
febmar. og en kan lure p:-i en sammenheng. Sirkelen p;\ 
Espevær \ar 63 meter i omkrets. sch e <ntrykkct var 20--lO 
cm bred og 20 cm dypt. Gjenstanden ma ha vært opp mot 
600 tonn og du kan ikke trykke en fyrstikk ned i ringen i 
dag. En antar nmdt 70 tonn pr.hadratcm . Ingenting grodde 
i sirkelen de forstc 3--l arene ... 

Hoviskeland: "l /\'ilken U hO-hendelse i verden hor g;ort 
mest inntrvkk pri dep} ··. 
Rocd: ··uten tvil: Ros\vell i l9-l7. At en hendelse inntraff 
der er det ingen t\ il om. Jeg sch antar at det er 80-90 '% 
sikke11 at det var noe fra en annen verden. ikke minst 
gnmnct være den for·ste pressemeldingen forsvaret gikk ut 
med at de hadde en Oyvende tallerken. Siden har 
forklaringen blitt forandret tre ganger s;i forsvaret har mistet 
trO\ erdighetcn av den grunn. Jeg sch legger tung vekt på 
den forste forklaringen for hvorfor skulle fors\aret gi1 ut 
med en slik spesiell forklaring uten at den er sann'~" " 

Hoviskelmul: "D11 kjenner god! til [)r_ J.ll!en f(vn ek som 
hl. a. har hesokt f /essdalen januar 1985 .fi!r hans dod H\·a 
har han hetvddj(ir l'FO~j(w~kningen'J ··. 
Rocd: .. Dr.Hynck har betvdd ganske mve. Han gjorde ufo
forskningen stueren. Gjennom -l0-50 arene arbeidet han som 
vitenskapsmann på Ohio State og Harvard University. Her 
produserte han rigoose avhandlinger om Supernovacr og 
sparing med elektroniske satelitter. Hm1 medvirket også i 
ledelsen ved Smithsonian lnstitutions Astrophysieal 
Obsern1tof\. som rundt om i verden etablerte nmdt et1 dusin 
hovedobsewatoricr. Fra l %0-1974 var han formann ved det 
astronomiske departementet ved Northwestern University i 
tillegg jobbet han i Luftforsvaret med å avfeie og "forklare" 
UFO-rapporter. Husk han var motstander av alt som ble kalt 
UFO. Men etter Jn·ert fikk han folclsen av at noen 
observasjoner. spesielt de som ble innrapportert av 
kvalifiserte 'itner. som piloter og meteorologer. trengte en 
grundigere undcrsokclsc. 
Hmt begynte med il ta kopier av alt som passerte ''Biue 
Book" Og mi startet det \irkelige vitenskapelige UFO
studium. bade i teori og praksis Han dannet et Ufo-senter 
og da \·ar da han virkelig begynte a definere UFO som et 
fenomen. Som han selv sa sitat: Jeg innså at vi ikke hadde 
noen UFOer. kun UFO-rapporter. Jeg definerte UFO
fcnorncnct den gang som en kontinuerlig stram av 
merkelige obsef\'asjoncr og rapporter fra hele verden. 
Monsteret og iJmholdet av disse rapportene presente.11e seg 



som UFO-fenomenet. Fenomenet i seg selY sier ikke noe om 
utspringet. og ikke noe om srm) grorme me1m. Sporsmålet om du 
tror eller ikke tror p~t UFOer er inele\ ant. HYis du definerer 
UFO som UFO-rapporter med disse innhold. da er fenomenet en 
realiteL sitat slutt. 

USA er at det ligger i den leia at hvis forsvaret har materiale 
fra ufoer som er krasjet og de ikke har lært. ii forstå hvordan 
dette fungerer. sa må ikke denne informasjonen ut. En 
onsker hele tiden a være mest mulig suveren n~tr det gtelder 
m ansen teknolog i. Jeg tror ikke at det er en 
verdensomspennede mtale p<1 dette. 

Hoviskeland: ·Hn1 !ror du er Ctrsaken til al al!mennheren enda 
ikke har[MI en of!isiell kontakt med de utenomjordiske ···· pfi den 
måren al dette blir o//menr aksepter! som en virkelighet?··. 

NETI takker S<i Odd-Gwmar Roed for intenjuet og onsker 
han lykke til Yidere i hans arbeid med UFO-fenomenet. 

Røed: ··Forst og fremst at de utenomjordiske sch utsetter seg for 
fare. Nar det g jelder hemmeligholdelsen fra fors, ·a ret bl. a. fra 

>'!ej:;~o 
'\'ONIN 

FØR-OSS \ , 
TIL-DIN-LEDER ) 

/ 
, ...... ' 

www.geocities.com/- pierotonin 

INTERNASJONALE UFO-DAGER l OSLO 
Helgen 29 og 30 januar 2000 ble det avholdt den hittil største UFO-konferansen i Norge, og den 

første i det nye årtusen. 

Konferansen ble arrangert av NETI og UFO-Norge i fellessskap . 

PROG'RAMlWET DENNE WEEKENDEN VAR FØLGENDE: 
Lørdag: 
Derrel Sims: Alien Bunter og ekspert på implantater. (USA) 
Dr.Richard Boylan: Psykiatriker og UFO-forsker. (USA) 
Dr.Steven M Greer: Akutt-lege, direktør i CSETI og UFO-forsker. (USA) 
Joe Finnage: grunnlegger av ISSO og UFO-forsker. (USA) 

Søndag: 
Jaime Maussan: Journalist, TV-produsent og UFO-forsker. (Mexico) 
Michael Hesemann: Redaktør Magazine 2000, forfatter, dokumentarfilmprodusent og UFO-forsker. 
(Tyskland) 
Erich von Daniken: Forfatter og forsker. (Sveits) 
Erling Strand: Siv.ing. og leder for Prosjekt Hessdalen. (Norge) 
Odd-Gunnar Røed: Kinofilm-ansvarlig og UFO-forsker. (Norge) 

Paneldebatt begge dager. 

Hele konferansen fås kjøpt fordelt på fem videokassetter a tre timers varighet. 
To foredragsholdere pr.kassett. kr. 300,- pr.stk + frakt 

Bestilling NETI, Rute 571 , 2850 Lena, 
E-post 
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OSET I 
(iNTER FOR THE STUD E X 1 R A T STRI Al IH T H.LI6 E NCE 

Viktig C SE TI erklæring 
03 . 06 . 2000 , ,, 

oversatt av Pål Aune 

D r . Ste ven til Gr ee r , direktør i CSETI ( Cent.er for the study of Extra Terrestrial 
Intelligence) , annonserte i dag at prosessen vi sa lenge ha r ventet på endel i g 

h a r blitt til virkel ighet . En apen høring hvor avsløring av de definitive bevisene 
angående ekstraterrestriell intell ige n s , UFOer og hemmelige s tatl ige prosjekter 
r elater t til saken er blitt finansiert og pabegynt . The Disclosure News Progr amming 
(DNP), e n undersøkende n yhetso r ganisas jon , har blitt fo rmet med oppgave å fronte og 
koordinere d enne avsløringen som vil fi nne sted innenfor en ralTl.."Tie av et år . 

Hovedelementene i prosjektet inkluderer : En langvarig , vedvarende og koordinert 
global rrruLtimediapresentasjon inneholdende ; defini tive bevis og v~tnemål fra persone r 
med Top Secret-klarering om utenomjordisk i n telligens ; h emmelige og departementale 
statlige progra~ner og avansert teknologi relatert til energi- og fremdriftssysteme r ; 
en integrert strategi som inkluderer en nyhetspublikasjon i fle re deler ; kompendier 
og utskrifter fra vitnemalene ; en Internett-base med formål a formidle bevisene og 
vitnemålene for statlige , mili tære , vitenskapelige og for etaksledere nas jonalt og 
inte rnasjonalt ; e n faktisk internasjonal statlig avsløring i kraft av et stort antall 
militære - , etterr etnings- , statl i ge- , foreta ks - og vitenskapelig relaterte vitner er 
nå r ede til a sta fram under dette integrerte og vedvar:ende prograrrh"net , samt en 
nyhets konferanse hvor Top Secr:et-klarerte vitner avs lø r er: det virkelige bildet av 
deres direkte kjennskap til emnet . 

Hittil har over 
Belgia , Russl and , 

200 v .itner fra USA, Brasil , England , Danma rk , Tyskland , 
Italia samt andre land sagt seg villige ti l å vitne . 

Norge , 

Det er viktig å understreke at i løpet av briefinger ved Pentagon og med høytstående 
p ersoner fra de amerikanske myndigheter har denne sivile oppgaven ved gjentatte 
anledninger blitt gitt grønt lys og til og med oppfordret til. 
DNP og dens .relatert e st.rategier blir støttet av et team av senior forskere og 
konsulenter: med stor grad av ekspertise innen militære affærer , internasjonale 
affærer , nasj onal sikkerhet- , vitenskap- , teknolog i og andre relaterte områder. 

Det inter:nasjona le teamet som jobber intensi v t med avsløri ngsprosessen ha r nylig fått 
e n viktig tilslutning i form av en av de fremste romf artsekspertene i amerikansk 
historie - en person som har hatt spesiell kunnskap siden tidlig på -7 0 tallet om den 
planlagte bru ken av SDI-prog rarnrnet, bedre kjent som Star ~"Jars våpen , for å spore og 
ødelegge utenomjordiske objekter i r ommet - selv om det ikke finnes noen beviser fo r 
at disse far tøyene utgjør noen trussel. 

Det har blitt fastslått 
farene assosier t med 
avsløringsprosess . 

at kornl>inasjonen 
mil i ta riseringen 
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av økende globale miljøforstyrrelser og 
av rommet n ødvendiggjør en snarlig 



Risikoen v ed i k ke a fo r e t a s e g n oe , og fo rdelene fo r menn eskehete n ved en sl i k 
avsløring , gjør de t klar t at en slik oppgave - som skul l e vær t gjort fo r lenge siden 
i f øl ge mange - er n a blitt e t gl obal t impe rat iv . 

Publ ikum e r invi te r t ti l å a s s iste r e i dette prosjekte t ved ~ refe r e r e til persone r 
innen myndigheten e elle r foret a k som har førs t ehånds kjen nskap til disse hemmelige 
prosj e ktene , likeså vel som a ndre b eviser og materiale som kan bidra t i l The 
Disclosure News Programming Project . 

Trodde han var et romvesen - ble frikjent for drap 
Av: 11 . JUI2000 

En mentalt syk australier som trodde han var et 
romvesen drepte sin far og trofaste hund med 
gjentatte knivstikk. 

Bare dager før mordet skal Brett Rea (39) ha fortalt en 
sosialarbeider at «Slemme Brett tar over» 
Da han ble arrestert for drapet på sin far, Allen Kevin 
Rea, snakket han om at han snart skulle bli plukket opp 
av et romskip og sa han drepte hunden fordi den hadde 
blitt til et menneske. 

Pappa, vi har sen ufo! 

Rea fortalte senere at han trodde han var et 
romvesen, at vannet var forgiftet og at faren hans 
kunne ha prøvd å lure ham inn i noen slags fare, 
skriver Sydney Morning Herald. 

Den 39 år gamle mannen ble anklaget for å ha drept 
sin 65 år gamle far i sønnens hjem nær Gosford på 
New South Wales Central Coast sist juli. 
Mannen ble frifunnet grunnet sin mentale helse. 

Sølvblank og glinsende skal den ha svevd over Namdalen -før den skjøt fart. 17 ganger det siste 

l 
året er det gjort interessante UFO-observasjoner i den nord-trønderske dalen. 
Av 
Fredag 4. august 2000 

De tre småbarna løp i ekstase inn til pappa på kjøkkenet. l 
- Pappa, pappa vi har sett et romskip, ropte 5~, 7- og 8-åringen i munnen på hverandre. l 
Pappa Ivar Haug fikk dem til å tegne det de så. De svært like tegningene er analysert hos UFO-Norge, som anser 

1 episoden som interessant. 
-Namdalen utmerker seg når det gjelder UFO-observasjoner i Norge. Bare Hessdalen i Sør-Trøndelag har 
hatt flere uforklarlige fenomener de siste årene, sier Arnulf Løken i UFO-Norge til Trønder-Avisa. 
Han kontaktet Luftfartsverket, Luftforsvaret og Sjøforsvaret. Det fantes ikke fly i lufta på det aktuelle tidspunktet 2. 
juni. 
Den angivelige flyvende tallerkenen åpenbarte seg i mellom et halvt og ett minutt. 
- Ungene har fortalt om en sølvblank, blinkende gjenstand, som var flat på undersida og rund på oversida. Den 
svevde sakte på himmelen, før den plutselig skjøt fart og ble borte, sier pappa Ivar Haug. 

Jager UFO på nenet 
National Security Agency (NSA} har fått så mange henvendelser om UFO-dokumenter, at de laget 
en egen UFO-hjemmeside. Det har ført til mengder av folk som vil avsløre at jorda har hatt besøk 
av vesener fra en annen planet, går gjennom hjemmesiden med lupe for å finne spor. 
Av :oc.·:: .. ·c:.c::·: .. : .. ::.: 

Tirsdag 8. august 2000 

D a hjemmesiden ble opprettet for to år siden, håpet 
NSA at den ville føre til at færre ville tro at det har 

landet UFOer på jorda. Men virkningen var stikk motsatt 
Nå gransker tusener av mennesker dokumentene. 
- At NSA har frigitt dokumentene, og at så mye er strøket 
ut, gjør at teoriene lever videre, sier John Greenwald til 
AP. Greenwald har samlet på UFO-dokumenter i over 
fem år. 
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Advokat Peter Gersten, sjef for organisasjonen 
'Borgere mot UFO-hemmelighold', sier at flere og 
flere blir interessert i UFOer. 
- Spesielt ungdom synes at det er eksotisk, på grunn 
av filmer som X-Files og Star Wars. Det er 
underholdning. Og det er det største mysteriet 
gjennom tidene. 



På besøk i kornsirklene 
Begrepet kornsirkler knyttes ofte til UFO-fenomenet, selv om man pr. i 
dag fremdeles ikke vet hvordan dette helt usedvanlige fenomenet oppstår. 
Det har i løpet av de 1 O siste årene vært en markant økning både i 
aktivitet og kompleksitet, og det er Syd-England kornsirklene forekommer 
hyppigst. «NETI's utsendte medarbeider>> har vært på besøk i området, 
for å ta årets kornsirkler i eget øyensyn. 

- ---

Av Signe H. Einseth 

K ornsirkelfenomenet er tidligere beskrevet i 
en omfattende artikkel i UFO-nytt nr. 4 -
1999, det blir derfor ikke gått systematisk 

inn på de vitenskapelige detaljer her. Artikkelen er 
en reisebeskrivelse, og en rapport om hva man som 
«legmann» kan erfare, når man drar bort og med 
selvsyn opplever kornsirklene og omgivelsene rundt 
dem. 

Det er vanskelig ikke å bli påvirket av roen og 
skjønnheten ved det flate, syd-engelske landskapet, 
som ligger der med sine enorme åkre, perfekt for 
kornsirkel-makerel Det slår meg at de frister som 
«blanke ark og fargestifter tell >> 

Årets kornåkre var allerede da, i slutten av juli 
2000, sterkt «prydet». Flere og flere kornsirkler, 
hver med sitt unike mønster dukket opp etter hvert 
som bussen tok oss gjennom landskapet. l starten 
skvatt vi til, ropte ut, og lot oss imponere og 
begeistre! Etter hvert ble vi nesten litt blaserte: <c<\, 
ja, den ja ... » På slutten av turen siger undringen og 
andaktsfølelsen sterkere inn over en igjen ... . <<Hva 
ER dette her for noe'7 Hvor KOMMER de fra? De 
er jo rundt en på alle kanter, en ny for hver dag! 
\VHY??? I '>>Jeg blir nesten irritert. 

Vi går ut av bussen. På vår reise er vi innom 6-7 
sirkler, dvs. vi er regelrett «oppi» dem. Jeg har lest 
om emnet på forhånd, sett videofilm, hø11 hvor 
fantastisk de skulle være, hvordan kornet lå sirlig 
«flettet», om presi~jon, og om «hellighet» .. 

Jeg ble skuffet Dette var da ikke så imponerende .. 
Mønsteret var ikke riktig så skarpt at det så ut som 
om det var «skåret med kniv», slik jeg hadde hø11 . 
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Kornet var ikke direkte «bøyd» i en bue slik jeg 
hadde forstilt meg, men lå liksom «rett ut», i bøy 
helt nede ved roten. Og hvor var flettingene? Jeg 
fant bare at kornet lå i kryss over hverandre i to 
lag, kanskje tre, med det øverste litt på skrå ... . 
Jeg la meg på kne. Der kornet lå i forskjellige 
retninger, så det ut som det var «delt med kam», 
men ikke så fryktelig nøyaktig.. . Var kornet 
vissent? ... Nei 
Sirkelen var diger. Det var umulig å få noen 
følelse av mønsteret når man sto inni den. Og den 
hellige følelsen? Jeg følte ærlig talt ikke noe 
hellig .. «Korn er korn». Jeg ruslet bort til de 
andre. 

I midten av sirkelen sto en gruppe mennesker 
rundt «energisøylen» som sies å stige opp fra 
sirkelens sentrum. Jeg la hånden min skeptisk 
over den. «Hmmm? .. . det er ikke mulig ... jo, jeg 
kjente energi!>> Merkelig. Jeg tok hånden vekk, 
og førte den tilbake. Kjente igjen en søyle av 
varm energi! «Utrolig». Jeg ble forklart at som 
regel sto det igjen en «bunt» med korn i midten 
av sirkelen, og her var det som oftest sterk energi 
i lang tid etterpå. 

Vi dro videre til neste sirkel, som ble sagt å være 
mye svakere energimessig enn den første. 
Allikevel skjedde det ting i denne sirkelen, som 
vekket min forundring. En gruppe mennesker 
satte seg i ring rundt sirkelens sentrum for å 
meditere. En av personene mottok plutselig et 
budskap «fra oven», og kanaliserte på direkten. 
Etter en stund begynte en annen kvinne, av 
tydelig indiansk avstamning, å synge utrolig 
vakkert mens hun satt på kne og bøyde panne og 



kropp til jorden mens hun sang. Noen felte tårer .... 
Det var tydelig at «noe» satte følelsene i sving hos 
de tilstedeværende..... hvilket kanskje kan 
understøtte, om man vil, teorien om «temporary 
tempels», dvs. at sirklene tenderer til å åpne opp for 

'rituelle evelser for enkelte n.o>rc r H'1 

I den siste sirkelen vi besøkte denne dagen, var 
energiene fullstendig kaotiske. Dette var sirkelen 
som kalles «The Magnet», for dem som følger med 
på Cropcircle Connector på internett 
(http ://cropcircleconnector.com). Sirkelen kom den 
22. juli, og var 6 dager gammel da vi var der. Ved 
hjelp av søkevinkler, pendel og naturlig følsomhet , 
var det klart at energiene gikk med klokken i det 
ene sentrumet, og mot klokken i det andre. Ved 
spissene på mønstergruppene i utkanten av sirkelen 
gikk energien med klokken. Men mellom hver spiss 
gikk energien mot klokken igjen. (Dette virket 
besynderlig, og undertegnede måtte prøve selv. Det 
viste seg å stemme også for en amatør). Personer 
som var «sensitive», gav uttrykk for at energiene 
gikk på kryss og tvers, og at de opplevde den som 
kaotisk 
Sett fra sirkelens innside, så mønsteret ut som det 
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og i stadig større buer utover, hvorpå de innerste 
små gruppene var laget med stor presisjon, og 
besto av bare 10-12 aks . (1) Mønsteret virket 
komplisert selv fra innsiden, og sirkelen var 
mesterlig laget Sirkelens mønster var helt utrolig 
sett fra oven, og gjorde dypt inntrykk på oss alle . 

Reisen inkluderte andre severdigheter, og vi var 
innom kjente landemerker som Stonehenge, 
Avebury, Silbury Hill og Lands End, - samt på 
hjemveien en noe mindre stensirkel, St Mjchaels 
Mount, og St Michaels Church. Noen av disse 
hellige oldtidsstedene er over 5000 år gamle, og 
det hevdes at de fortsatt innehar en spesiell kraft , 
som settes i sammenheng med 
kornsirkelfenomenet. 

På vår vei mot Salisbury kjørte vi innom pub ' en 
«Barge Inn>> - stedets lokale «vannhull», som 
fungerer som en slags «sentral» for kornsirkel
aktiviteten i dette området, og hvis oppslagstavle 
etter hvert er blitt berømt Vi plukket ut de 
nærmest beliggende sirklene, og snjrklet oss frem 
på smale veier som ikke var tiltenkt store 
turistbusser. 

Vårt neste besøk var i «rosetten» under Milk Hill 
ved den hvite hesten i AJton Barns (hvilket tok 
oss 20 minutters rask mars gjennom en og samme 
åker å nål Det sier litt om dimensjonene.) 
Sirkelen kom l . juli , og var altså 4 uker gammel, 
men energiene ble sagt å være godt merkbare 
fremdeles. Mørke helikoptere passerte på 
himmelen over oss, men på en helt naturlig måte. 
Jeg følte ikke noe truende ved dette, slik det 
antydes. Jordene blir overvåket, bl.a. for å 
kartlegge nye sirkler. Det vi vet med sikkerhet, er 
at f.eks . fotograf Steve Alexander, Lucy Pringle 
og andre som sirkler over åkrene for å ta sine 
bilder til videofilmer, bøker, kalendere, årbok og 
til internett, ikke benytter sorte helikoptere. 
(«So .. .. who are they, anyway?) 

Vår neste sirkel var «ny av dagem>, og var 
rapportert inn ca. kl 09 30 samme morgen. Her 
fikk vi oppleve den jomfruelige følelsen ved å gå 
inn i en helt fersk kornsirkel. Personlig syns jeg 
denne følelsen blir overdrevet, men kanskje sier 
det litt om nødvendigheten av årvåkne sanser for 
å oppfanger detaljer. Mange ser på turistene som 
«vandalen>, som ufølsomt tråkker inn på hellig 



grunn. Reisefølgets «åndelige kontaktperson» 
mottok allerede tidlig en kanalisering i denne 
sirkelen. Budskapet ble sagt å komme fra Pleiadene, 
og lød bl.a . «Vi er her for å l~elpe dere å huske 
hvem dere egentlig er. Husk også at kraften er mye 
sterkere enn dere tror.» Jeg lurte på om dette ble 
tolket som om denne sirkelen var laget av Pleiadere. 
Personen som kanaliserte mente at «de nok hadde 
vært sterkt medvirkende ved dannelsen». 

På himmelen over oss så vi de mørke helikopterne 
Til tross for at klokken bare var nærmere ett, var 
det allerede folk på plass med filmkamera, og lange 
stenger i utkanten av sirkelen fortalte oss at her var 
det blitt filmet fra oven . Kameramannen var 
overraskende nærgående, og zoomet direkte inn 
mot ansiktene våre. På vår henvendelse om hvem 
de var, og hva de filmet , t1kk vi ingen svar. 
Holdningen deres var relativt uvennlig, og det ble 
kun replisert med kontraspørsmål tilbake. De var 
interessert i å vite konkret hva vi opplevde i 
sirkelen, hva vi hadde tatt kanalisert, og hvordan vi 
mente å nyttiggjøre denne informasjonen. Vi fikk en 
ubehagelig følelse 

Noe lengre bort lå en kvinne granskende på kne, 
mens hun forsiktig løftet på kornet her og der. 
Overrasket konstatet1e vi at det var forsker, 
forfatter og foredragsholder Linda Moulton Howe. 
Hun kunne fortelle at den neste kornsirkelen vi 
hadde på programmet allerede var avslørt som 
falsk, og at de visste hvem som hadde laget den 
Hun anbefalte oss imidlertid å dra og se på den, 
fordi det ville være god læring for oss . 
Beklageligvis var vi derved ikke lenger objektive, 
og fikk ikke testet om vi ville greid å oppdage 
forskjellen. Uflaks l Hele reisefølget var imidlertid 
ikke klar over dette, og jeg registrerte kommentarer 
som «Neimen . Hva er det som har skjedd her 
da?» og «Jøss, dette er jo bare rot». Gruppens 
healer strevde med å finne logiske forklaringer på 
hvorfor energibildet var så vanskelig å få tak på. De 
fleste kjente ikke energier i det hele tatt i sirkelen, 
søkevinkler ga ikke utslag, og pendelen hang rett 
ned . Personlig så jeg ærlig talt ikke stor forskjell, 
bortsett fra at den virket helt «død». Jeg syns også 
kornet lå rotete på bakken, og det som sto oppreist 
var mange steder tjafsete og uryddig. Men jeg er 
overbevist om at her er det er lett og la seg lure, og 
at man skal ha temmelig god innsikt for å klare å 
skille de falske fra de ekte . (Sirkelen ligger i 
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Blacklands, Calne, i Wiltshire, og ble rapportert 
30 . juli) 

For dem som betrakter kanaliseringer som en 
naturlig del av vår virkelighet, kan jeg ta med at 
på spørsmål om hvorvidt sirkelen var ekte, ble 
følgende svar mottatt «Det er ikke viktig. Det 
som betyr noe er hvordan dere reagerer på 
kornsirklene. Men denne sirkelen er mer fYsisk 
enn de andre». Orakel-svarenes tid er altså ennå 
ikke forbi ... . Hvorfor kan man ikke bare ta ja eller 
nei? 

Som <<novise» på området, beklager jeg i ettertid 
at jeg ikke tenkte på å gjøre visse enkle tester, 
feks . sjekke hvorvidt mobiltelefonen funket i og 
utenfor sirklene, eller om armbåndsur og 
kameraer oppførte seg normalt . Det eneste vi har 
fått rapportert , er at et armbåndsur som drives 
ved hjelp av en mekanisk arm, nå ligger 5 
minutter foran riktig tid, mens den før har saknet 
med 2-3 minutter i døgnet. 
Ved hjelp av lupe kunne jeg muligens ha sjekket 
node-hull , men dette ble altså ikke gjort Det er 
vel uansett usikkert hvor stor vekt man kan legge 
på slike amatørmessige og <<uvitenskapelige» 
observasjoner. 

Tilbake i Glastonbury ble det tid til å rusle litt 
rundt i en sjarmerende by, og bearbeide de mange 
sterke inntrykkene. Glastonbury er i seg selv en 
opplevelse, og fremstår som et «alternativt 
sentrum» der man kan finne både ro i sinnet og 
åndelig påfYll om man vil. Byen har lenge vært et 
sentrum for områdets hellige oldtidssteder, og har 
tiltrukket spirituelt søkende mennesker i årtier 
Kornsirkler er liksom ikke et «mysterium» her 
nede, men helt dagligdags. 



Reisen inkluderte også den 3 dager lange 
kornsirkelkonferansen «Glastonbury Symposium 
2000>;., ledet av de kjente kornsirkelforsker.ne Karen 
Douglas og Andy Thomas. Internasjonale 
foredragsholdere orientere innenfor ulike områder, 
alle knyttet til kornsirkel-f(:momenet Steven Greer 
var representert , men hadde kun l time til 
disposisjon. Han hevdet at kornsirklene ble skapt 
ved bruk av jordens egen gravitasjon, som på en 
måte «trakk» kornet nedover, i tillegg til bruk av 
ytre krefter ovenfra. Han avsluttet med å presisere 
at CSETI fortsatt var fast bestemt på å gjennomføre 
den tidligere annonserte avsløringen av UFO
fenomenet , og at datoen nå var satt 

Både Karen Douglas og Linda Moulton Howe 
holdt glitrende foredrag med særdeles interessant 
bildernateriale Fokus bør også holdes på den 
nederlandske foredragsholderen Eltjo Haselhoff, 
forsker med master of science og doktorgrad i 
fYsikk, samt spesialist på "high power laser 
physics... Han har bl.a . arbeidet l år ved Los 
Alamos Laboratories, USA, som spesialist på <<free
electron lasers" og "high current electron beam 
accelerators" . Denne unge mannen forsker på 
kornsirkJer på fl·itiden , og han kalte foredraget sitt: 

«Challenging the Scientists». Og det var virkelig 
det han gjorde. Hans forskning på kornsirkler 
omfatter bLa. kartlegging av sirklenes komplekse 
geometri, Hawkins teoremer, tilfeldighet, 
dehydrering, bakterietester, nodelengde-måling, 
elektromagnetisk- og radioaktivitets-test, samt 
tilstedeværelse av lysfenomener- (og varme) i 
sammenheng med tilsynekomst av kornsirkler. 
Han har nå fått antatt en artikkel i «Science», den 
mest prestisjetunge av vitenskapelige journaler, 
der 95% av artiklene blir avvist «Science» har 
brukt 1/ 2 år på å gjennomgå forskningsmaterialet 
hans. 

Konklusjon De vitenskapelige kretser aksepterer 
nå at blå lyskuler er medvirkende i skapelsen av 
komsirklerl (Jeg fikk i samtale med Haselhoff 
bekreftet at jeg hadde oppfattet dette 1 0,0% 
riktig). Dette er intet mindre enn 
revolusjonerende forskning, og vil, som han 
nøkternt sier, bestå «inntil noen beviser det 
motsatte». 

Hans artikkel kommer 
Science. Følg med! 

sept/okt./nov.nr. av 

The Big Wow! 
SETT-programmets storste sensasjon- et signal fra kosmos ulikt noe annet oppfanget aY radioteleskopet ved National Radio 
Astronomy Observatory (NRAO) i Green Bank. West Virginia, kl.22l6: 34, 15. august 1977 av Dr. RobertS Dixon. 
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Norsk kornsirkelgruppe 
KornsirkJene er et globalt fenomen, og så vidt man vet har det for·ekommet kornsirkJer i Norge siden 
1995. Norsk Kornsirkelgruppe er etablert for å forsøke å katalogisere fenomenet, ~g vær~ et nettverk 

for interesser·te personer. Informasjon om kornsirkler· kan rapporteres hl e-marl: 
kornsirkel(a!hotmail.com. 

Av Signe H. Einscth 

N orsk Kornsirkel~ru~~e. ~le opprettet .· 22 
januar 2000, pa 1mtJat1v fra engasJerte 
personer med Eva Marie Brekkestø i 

spissen, som så behovet for en km11egging av 
fenomenet også her i Norge. Det har dessverre 
tidligere ikke eksistert noen enhetlig instans som har 
tatt seg av dette, og opplysningene om tidligere års 
komsirkler er derfor spredt på ulike privatpersoners 
hender. Norsk Kornsirkelgruppe forsøker nå å samle 
denne informasjonen, katalogisere den, og gjøre den 
tilgjengelig bl.a. på internett. 

Gruppen har væt1 i kontakt med en rekke 
ressurspersoner, og en del materiale er allerede lagt 
ut på Norsk Kornsirkelsgruppes hjemmeside 
http ://kornsirkler.go.to Hjemmesiden vil bli utvidet 
med mer informasjon etter hvert, og oppdatert 
kontinuerlig etter hvet1 som folk tar kontakt 

. f l<..orr'lsid~. lcr Norsk Kornsirkelgruppe 
••. . N' . skal være et kontakt-

l OlVC k f' · .· o nettver · or og av personer 
som er interessert i kornsirkelfenomenet. Du er 
derfor hjertelig velkommen til å ta kontakt med oss 
hvis du ønsker å være med på dette arbeidet, enten 
ved å foreta undersøkelser av eventuelle sirkler som 
måtte oppstå, gjennom systematisering av 
informasjon, innhenting av informasjon, etc. Hvor 
mye det blir å gjøre, vil selvsagt avhenge av fremtidig 
kornsirkel-aktivitet . 

Foreløpig er det rapp011ert om l sirkel denne 
sommeren. Sirkelen oppsto på Halset gård på Furnes, 
i Ringsaker kommune, og ble innrappor1ert den 22 . 
juli Kornsirkelen har dombjelle-formasjon, og består 
.av en større sirkel ml diameter på l Om, og en mindre 
sirkel med en diameter på 5 meter, forbundet med en 
linje mellom sirklene. Den minste sirkelen har en ring 
rundt seg. 
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For de som har interesse av å dra ut og se på 
kornsirkler, minner vi om at det i Norge ikke er 
lov å gå på dyrket mark om sommeren uten 
tillatelse fra grunneier Ta derfor kontakt med 
bonden først, og innhent tillatelse. Som regel er 
dette ikke noe problem. 

Kornsirkler tidligere år 

l 1999 ble det rapportert 4 kornsirkler i områdene 
Skedsmo, Bærum og Asker. Sirkelen som lå på 
Syverstad gård i Asker må foreløpig sies å være 
den mest· imponerende, og Norsk 
Kornsirkelgruppe har derfor valgt denne som sin 
logo. l I 996 kjenner vi til 2 kornsirkler på 
henholdsvis Askim/Mysen og i Raufoss, og i 1995 
ble det oppdaget 2 si;·kler, den ene beliggende på 
Rausfoss og den andre i Enebakk. Det er 
sannsynlig å tro at det kan ha eksistert sirkler som 
ikke er blitt oppdaget eller rapportert, og som kan 
være slått ned av flere grunner. Kanskje er bonden 
verken oppmerksom på- eller interesseti i 
fenomenet , og velger å tro at dette er «bare tull» 
Det kan også godt være at man rett og slett ikke 
ønsker publisitet omkring det. Begge deler er 
forståelig, og må respekteres. Allikevel er det vårt 
håp at Norsk Kornsirkelgruppe vil bidra til å øke 
både oppmerksomheten og kunnskapen omkring 
dette merkelige fenomenet , inntil vi kanskje en 
dag rar svar på hva dette dreier seg om. 

Sirklene vi hittil har sett i Norge er «enklere>> enn 
de geometrisk kompliserte piktogrammene vi ser 
bl.a. i Syd-England i dag. Men vi skal ikke 
glemme at de første sirklene som oppsto i England 
på 70- og 80-tallet var på samme nivå som de vi 
har i Norge nå. Det kan synes som om fenomenet 
«begynner i det små», for så å utvikle seg. (Eller 
er det som skeptikerne mener: at kornsirkel
makerne blir flinkere og flinkere for hvert år?) 
Det er lett å avvise fenomenet på denne måten. 



Ekte eller falske - eller begge deler? 

Det kan imidlertid være greit å være klar over at de 
sirklene som har blitt avslørt som falske, gjerne viser 
seg å ha en mindre kompleksitet, og en enklere 
geometri som utgangspunkt for sitt mønster. De viser 
heller ikke de samme strukturelle forandringene i 
kornet som forekommer i de ekte, og sirklene bar 
gjerne en annen «energi». Uansett må vi være klar 
over at vi har å gjøre med både ekte og falske 
kornsirkler, og at det kan være vanskelig å avgjøre 
forskjellen l 00% sikke11 uten enkelte vitenskapelig 
undersøkelser. Men problemet med falske sirkler vil 
nok fortsette. Den kjente engelske kornsirkel
fotografen Steve Alexander tok utfordringen og laget 
en kornsirkel selv som et eksperiment For som han 
sier «Før du har laget en selv, skjønner du ikke 
ordentlig hva det dreier seg OIID> 

Karen Douglas, kornsirkelforsker, sier i forordet til 
C rop Circle Year Book 1999 «Mange velger å 
rasjonalisere vekk kornsirkelfenomenet som juks eller 
som vandalisme av ukjente kunstnere. Men ved å 

gjøre det, fornekter de kanskje ubevisst 
fenomenets lange vedvarenhet, og kanskje mest av 
alt, dets betydning. Kanskje speiler fenomenet vårt 
behov for skjønnhet, «mysterium» og «ånd» i vårt 
stressede hverdagsliv? Gjennom kornsirklene har 
vi dypest sett å gjøre med fenomenet f(H·m . Form 
responderer til vibrasjon og frekvens. En enkel 
sannhet, som kan forklare hvorfor form påvirker 
både miljøet rundt oss og menneskene. Det er 
vitenskapelig bevist at mennesker responderer 
følelsesmessig på form, i likhet med musikk. I 
virkeligheten er de to nært forbundet Er det rart 
at vi tiltrekkes av dette fenomenet?». 

Vi lever i en spennende tid, og bare fremtiden vil 
vise hva som skjuler seg bak dette gåtefulle 
fenomenet. 1 mens vil Norsk Kornsirkelgruppe 
forsøke å holde øye med kornsirklenes utvikling 
her til lands så godt vi kan, og videreformidle den 
kunnskapen vi etter hvert måtte oppnå. Du trefter 
oss på http //kornsirkler.go to/, og du kan 
kontakte oss på e-mail kornsirkel@hotmailcom 

Bilde: Kornsirkel i fra Halset gård, Furnes, Ringsaker Kommune, 22 juli 2000 
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General Douglas MacArthur refererte til 
mulig fremtidig militær konflikt med ETer 
under en tale ved West Point ~ 1962. 

U nder 
v·lest 

en aksept - tale til kadettene ved 
Point Military Academy 2 mai 

1962 , en tale som ogsa var hans farvel til 
det. mil i tære , kom MacArthur med flere hint 
om utenom- jordiske , hint som kan tyde pa 
at han sa for seg konflikter med ETer ~ 

fremtiden . 
Her følger utdrag fra de stedene hvor han 
kommer inn pa dette ; 
"Tjeneste - Ære - Nasjon - de ikke-troende 
vil si at dette er bare ord , bare slagord , 
bare en prangende frase . Hver eneste 
tilhenger , demagog og kyniker , hver eneste 
hykler og brakmaker , og jeg er lei meg for 
a si det ; NOEN ANDRE AV EN TOTALT 
FORSKJELLIG ART , vil forsøke a nedvurdere 
disse tre ord , helt ned til et nivå av 
latterliggjørelse ". . Dere står na 

ansikt til ansikt med en ny verden , en 
verden av forandring . Fremstøtet ut i 
det ytre rom, hvor satelitter og 
missiler markerer begynnelsen til en 
annen epoke 
historie ". Vi 

i menneskehetens 
strekker oss ut 

lange 
mot. et 

nytt og endeløst grenseland . Vi snakker 
i mystiske vendinger om å fange inn og 
beherske kosmiske energier , om å få 
vindene , og flo og fjære , til å arbeide 
for oss ... om hovedmalet for krigføring , 
som ikke lenger er bundet til et lands 
militære styrker , men også omfatter den 
sivile befolkning ; OM KONFLIKTER MELLOM 
EN FORENET MENNESKEHET OG UHYGGELIGE 
KREFTER FRA EN ANNEN GALAKSE l ! ! " . 

Helt fra !!.verdenskrig møtte "Janus" 
-en utenomjordisk fra en annen galakse 

F lymarskalk Sir Peter Horsley , en helt 
fra II verdenskrig som fløy Mosquitoer 

mot tyskerne , hadde en av de høyeste 
gradene i PAF og var en nær radgi ver for 
prins Philip , hevder at han møtte en 
besøkende fra en annen galakse. 
Denne sensasjonelle innrømmelsen sti'u: i et 
kapittel i hans selvbiografi "Sounds From 
Another Room " hvor han erklærer sin 
kompromissløse tro 
virkelige. 
Dette komrner fra 
Englands fremste 
Strike Command , og 
Palace i seks år . 

på at UFOer er 

en rrtann som ledet 
forsvarslinje RAF 
som bistod Buckingham 

",Jeg vil s~ at de kommer fra en annen 
planet et steds fra i universet, men ikke 
i fra vår galakse. De er vennlige , ikke 
aggressive og, i likhet med oss , e1: de 
oppdagelsesreisende " , sier den 76 (na 80) 
år gamle mannen . 
Sir Peter Horsley , hvis interesse for 
UFOer ble vekket i 1952 på grunn av 
avisskriveriene pa den tiden , sa at prins 
Philip var ganske så interessert i_emnet . 
" Som alltid var hans sinn åpent . Han 
samtykket i at jeg burde gjøre en studie 
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om emnet på fritiden så lenge jeg holdt 
det i perspektiv og ikke satte 
kongehuset i et dårlig lys . Prins 
Philip ville ikke se overskrifter i 
avisene om at han trodde på " sma grønne 
menn ". Da , i 1954 arrangerte en general 
Nart.in et møte mellom Sir Peter Horsley 
og ",Janus " i et privat hjem i 
"Janus var der, sittende i 
.lenestol ved peisen . Han 
Hvorfor er du interessert i 
tallerkener? Vi snakket sammen 
timer om reiser i rom og tid. 

Chels e a. 
en dyp 
spurte; 

flygende 
~ flere 
,Jeg vet 

ikke nva eller tJvem han var . Han sa 
ikke at han va.r en besøkende fra en 
annen planet , men jeg fikk et meget 
s tel-k t inn tl-ykk av at det var akkurat 
det han var. ,Jeg tro.r han var her for å 
observe1:e oss, og jeg tror ikke at jeg 
har tatt feil i å tro alt dette " . 
En tidligere høyere offiser 
Ministry of Defence sa om dette ; 

ved . 
"A 

Gud, hvor uheldi.g for pul1likum det vil 
b.l.i å få vite at mannen som satt på 
avfyringsknappen ved Strike Command har 
sett små grønne menn " . 
Kilde:UFO Ha g az i ne , n ovembe r / desember 1 9 97 



UFO-OBSERVASJONER VERDEN RUNDT 
Owrsatt av K.iell Arne Hø,iskeland 

Fra mai/ juni utgaven av l lFO-Magazine 2000 

(side 10) 
Italia. Onsdag 8.mars kl. 204::. En motorsyklist som kjorer 
gjennom San Siro omri\det av Milan i Nord-Italia, får oye pa et 
mystisk sterkt hvitt lys på himmelen. Lyset var ~~ se i to 
sekunder for si1 a bli mye mindre i størrelse for det forsvant i en 
hoy hastighet. 

Italia. Lon/ag l 2 februar kl. l 6. 00. Byen Novell ara 180 mi les 
nord for Roma. hmbyggerne ser to aluminiumsfargede disker 
som flyr i en enorm hastighet. Disse diskosene ble sett av 
mange mennesker i lopet m flere minutter i folge avisen 
"Gauetta di Reggio" av 13 02.2000. 

Sicilia, Italia. Onsdag 2 februar kl.22.15. Cat<mia området i 
Sicilia. To menn som forlater en fabrikk etter endt skiftarbeid. 
ser et uvanlig sterkt lys som var formet som en diamant. 
Objektet stod først stille på den mørke himmelen i over et 
minutt for det forsvant over horisonten i en ufattelig fart. 

Tidligere samme dag. k1.08.00. så flere mennesker i Priolo 
området noe som lignet på en lnunanoid figur veldig høyt oppe 
i luften over sjoen. Men flere andre vitner påsto at objektet 
minnet om en solvfarget patron. 
(Side 31) 
Mexico. Mandag f.l februar kUJ2.00. Politimerinene Javier 
Cedeno og Israel Valdivia var ute på en politipatrulje i 
AzcapotzaJco omårdet av Mexico by. da de fikk sett en 
diskosfonnet UFO som svevde over en fotballbane tilhørende 
Centre for Technical Research. ]folge avisen ''Diario El Norte" 
beskriver de to politimennene dette som et flyvende objekt med 
blinkende mangefargede lys. 

Avisen skriver " En påstMt UFO var blitt sett tidlig denne 
morgenen av mermesker som tilhører Sekretariatet for 
Publikums Sikkerhet. og dette forte til en plutselig mobilisering 
av politi i den nordre delen av byen. UFOen var blitt sett av 
politimem1 fra enhet 16156 som påsto at de hadde sett dette 
meget godt. UFOen var også blitt sett andre na:rliggencle 
steder. 

!folge Cedeno & Valivia svevde UFOen lO fot over 
fotballbanen og da mexicansk politi prøvde å ta seg iru1 i 
bygningen for å se fotballbanen, ble de stoppet av stedets 
sikkerhetsfolk. [folge avisen ··El Universal.. va r det 16 
politimenn som til slutt fikk sett UFOen som h<mg tre meter 
over fotballbanen UFOen var 33 fot i diameter med to sterke 
lys med forskjellige farger: Rodt. grønt og blfttt. UFOen S\evde 
i 30 sekunder. Fotografen Sau! Navarro fra avisen "El 
Universal'· tok to bilder (uklare) av UFOen og hans rapport er 
lik med politiets rapport. " Jeg så UFOen svevende nær bakken. 
Det kum1e ikke være noe fly. Plutselig begynte det å bevege 
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seg og stoppet dernest over et hus. Der sto det mellom l 0-
15 sekunder ti l det forsvant bak noen trær''. sier Navarro. 
(STDE 52) 

Australia. 71wsdag 13 ; an u ar kl. 12.55. Jason og hans 
onkel returnerte fra en fisketur da de fikk øye pil tre rosa/ 
rode objekter som floy i vertikal formasjon med det 
underste objektet litt bak de to fremste. Observatørene ble 
oye1witner til noen utrolige akrobatiske manøvre i en 
periode av 20 minutter. og på et tidspunkt Ooy det ene 
objektet anslagsvis rundt 200 fot pr.sekund. sier Jason, 
som selv har et flysertifikat. 

New Zealand. ,\ Jam/ag l Ojanuar kl. 22.00 Fru Jordan var 
utenfor sitt hjem lokalisert i Tauranga. Welcome Bay. for å 
se på den klare himmelen da hun fikk se et glødende gront 
lys som kom fra ost og floy mot et punkt ganske høyt oppe 
på hinunelen da det stoppet. Lyset var mye større enn de 
stjernene som var pa himmelen. Hun iakttok objektet i en 
periode på rundt 30 minutter for hun t:,>ikk inn i huset. 

Argentina. 25 Januar. En sterkt lysende ildkule falt ned 
fra himmelen de1me kvelden i Santiago del Estero
regionen i Nord-Argentina, der flere vitner p~\sto at 
objektet tok bakken ikke langt fra byen Sachayoj . Noen 
spekulerte i at et fly hadde styrtet. men det ble avvist av 
det lokale politiet i byen QtLimi li Uansett hendelsen 
skapte en bred undersøkelse a\· nyhetsrepm1ere som sokte 
etter beviser for hendelsen. 

De fikk raskt selskap med politiet innbyggerne og UFO
etterforskere. lfolge to journalister hadde noen vitner fått 
panikk. hadde tårer i øynene av ~jokk. da de pasto at de 
hadde sett en UFO som landet. Ville dyr spnmg rundt 
skremt av en lyd som minnet om en eksplosjon. 

"Den største frykten er å vite at o~jektet falt ned fra 
h.inunelen, og å ikke vite hva det var·', fork larte en lokal 
representant Olga Bertolotti. Dette er første gang noe sånt 
skjer i dette området. 

De offentlige represent;mtene h~\pet å få bort dem1e frykten 
ved å fim1e objektet, men etter flere dagers leting var det 
fortsatt ikke funnet. lfolge Juan Carlos Barros i Argentina 
Radio Mocovi, sier han: ''Det som er slått fast at er at 
objektet falt ned i et skogkledd 01måde og ingen merkelige 
ting har hittil blitt Jl11met som tyder på at et objekt har falt 
ned. Arealet er ganske stort. og hvis det l~llt ned i dette 
området ville det ta lang tid bare å gjennomsøke det etter 
objektet. 



ARSMØTET l NETI søndag 7.mai 2000. 
-------------------

NETI avholdt sitt andre årsmøte i historien og møtet fant sted i Alternativhusets lokaler i Oslo. 
Kun 1 O medlemmer møtte opp, og denne solfylte dagen får nok ta litt av skylden for det. 

De som sto på valg var 
Leder Pål Aune , samt sekretær og kasserer Kjell Arne 
Høviskeland , og nestleder Roar Krogshus. 

Kjell Arne Høviskeland ønsket gjenvalg , mens Roar 
Krogshus ikke stilte til gjenvalg . Tor Anders Engen , fra 
Drammen , ble valgt og tar plass som styremedlem. 
Kjell Arne Høviskeland ble gjenvalgt og tar to nye år. 

NETI fikk seg en ny leder denne dagen , og det ble Signe 
Einseth , fra Oslo, som overtar etter Pål Aune. 

NETI benytter anledningen her til å takke Pål Aune for 
hans innsats som leder gjennom 2 % år, samt Roar 
Krogshus som nestleder, også han gjennom 2 % år. 

Vi ønsker Signe Einseth lykke til som ny leder, samt Tor 
Anders Engen velkommen i styret. 

Slik ser NETrs styre ut for år 2000/2001: 
Leder: Signe Einseth , Oslo 
Nestleder: Kenneth Andersen , Tønsberg 
Kasserer & Sekretær: Kjell Arne Høviskeland , Toten 

Ekte ETer eller bløff? 
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Redaktør og Styremedlem: Pål Aune , Asker 
Styremedlem: Tor Anders Engen , Drammen . 

Varamedlemmer til styret: 
Trine Torgersen , Oslo 
Tharald Beck, Oslo. 

Valgkomiteen: 
Terje Gustavsen , Oslo- Gjenvalgt 1 år. 
Tharald Beck, Oslo -Gjenvalgt 1 år. 
Roar Krogshus , Tønsberg- Ny 1 år. 

Varamedlemmer til valgkomiteen: 
Stein Erik Høgberg , Raufoss- Gjenvalgt 1 år. 
Tore Alfstad , Oslo- Ny 1 år. 
Maarit M. Hanssen , Drammen- Ny 1 år. 

Det skal også nevnes at vedtektene ble gjennomgått 
og skrevet litt om med en annen tekst , men stort sett 
med samme innhold . Det ble bestemt at en skulle ha 
kun 2 varamedlemmer til styret i steden for 3-4 
medlemmer som det var før. 



NETis TØN.SBERG-GRUPPE 
NETis medlemmer er spredt over det ganske land, foreløpig med grupper i Oslo, Bergen og Tønsberg. 
Tønsberg-gruppen har vært i sving ca. l års tid, og har som mål å danne en gruppe som skal gå ut i 
felten, og ved hjelp av CSETI's «trainingkit» for·søke å få kontakt med UFO'er. Dr. Steven Greer, 
direktør i CSETJ, har i årevis lyktes med dette gjennom sine work-shops i ulike land, og det har vært 
et mål for NETl å komme i gang med dette arbeidet også i Norge. 

Av Signe H. Einseth 

T onsberg-gruppen har vært i gang ca. l års tid. NETis 
styremedlem Kenneth Andersen har yær1 «primus 
motor» for <1 f1 gruppen opp og ga. og opplyser at etter 

en noe «famlende» stan. med medlemmer litt sånn «til og fra». 
har forholdene n;] stabilisert seg. Arbeidet har i lopet av 
v;] rparten kommet im1 i mer faste former. gruppen har fått 
klarere struktur. og man har fordelt ansvar og oppgaver på en 
hensiktsmessig måte . Nye medlemmer har kommet tit og 
gledelig er det å ha fått med seg NETls tidligere nestleder. Roar 
Krogshus. som leder for gruppen. 

Hovedfokus har \'ært på CSET!s «CE-5-lnitiativ», og gruppen 
er nå i gang med tilrettelegging og planlegging i henhold til 
C SE Tl' s « Working Gro up Training Kit»-kompendium. 
Gmppen har måttet rekognosere litt for a finne frem til egnede 
steder å være i distriktet, fordi elet er viktig å komme vekk fra 
lyskilder og bebyggelse. Stedet bor også ligge fritt og uforstyrret. 
gjerne på en høyde med litt utsikt. og elet bør ikke være for mye 
vegetasjon Senere følger meditasjonstrening. b<1cle på møtene og 
ute i felten, samt trening i <<remote \iewing». Gruppen legger 
vekt på å følge kompendiets retningslil~jer meget nøye. for ~l 
oppnå best mulig resultat. 

CSETls <<CE-5- Initiativ>> er en fremgangsmåte som har vist seg 
effektiv, og Steven Greers team hevder gJentatte ganger å ha 
fått kontakt med UFOer på denne maten. Kontakten med 
UFOer, bilde fysisk og mentalt foregar kontinuerlig på kloden i 
dag. Det CSETl har gjo11 gjennom sitt \<.training kit»
kompenclium. er å sette dette i system. Greer presiserer: <<La oss 
ikke ba re stå eler og se dumt på dem. La oss vise dem at vi er 
intelligente. og at vi onsker å kommunisere. Noen ma ta et 
initiativ til å etablere en vennlig, diplomatisk kontak1. Det er 
skrikende behov for dette - og det haster. For. som dere vet , 
gjores det ingenting av våre regjeringer. Forsvaret i ulike land 
velger ofte i stedet a skyte mot dem>>. 

CSETI har derfor utviklet denne <<oppskriften>> for å ta kontakt 
med lJTOer, basert på mentale teknikker. (såkalt remote 
vie\\ ing). samt spesiell bmk av lyd og lys. Lydene som bmkes er 
av to forskjellige typer. med forskjellig lydbilde Den forste er 
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såkalte "crop circle tones". er lydopptak a\ metalliske lyder 
hort av en av Steven Greers felt-grupper under arbeid i en 
av kornsirklene pil <JO-tallet. Dette lyktes faktisk. og 
kornsirkelen som oppsto som resultat av dette. den 22. juli 
l Y92. har siden væ11 CSETls logo. Lydopptakene av disse 
metalliske lydene spilles av fra en kassettspiller. og sendes 
et godt stykke opp i atmosfæren ved l~jelp av walke-talkie 
HYis nærkontakt oppnås. benyltes elet deretter strobelys for 
lanclingsmarkering. samt en sterk lyskaster for 
signalisering. CSETis feltgmpper hevder å ha opplevd 
direkte landing i l tilfelle. samt hatt hendelser der skipene 
sakte har plassert seg nøyaktig over lys-markeringene, ca . 
30 meter over bakken . Gmppene lykkes i il få kontakt i 75 
% av tilfellene. (3 m -+ tilfeller). men ofte har skipene ikke 
materialisert seg fullstendig. og har derfor ikke vært klart 
synlig for alle i gruppen l flg . Steven Greer påvirkes dette 
av gruppemecllemmenes frykt i situasjonen. 

Kenneth Andersen forteller at dette er ting som har blitt 
grundig diskutert i Tonsberg-gmppen De er så heldig å ha 
en psykoterapeut som medlem i gmppen. og har kunnet gå 
grundig inn på elet personlige psykiske aspektet som kan 
forekomme i forbindelse med denne typen aktivitet. Det er 
selvsagt umulig il fomtsi hvordan man vil reagere i en slik 
situasjon. og det er b~icle hensiktsmessig og viktig å tenke 
igjennom saken pa forhilncl . Man bør være forberedt på at 
frykt kan oppstå. og være noeenluncle klar til ;} håndtere elet 
Det er eksempler på at sel\ de Hlllodigste» har lopt til sine 
biler n[lf UFO 'er har kommet nær nok. men iflg. Dr. Greer 
er undring. takknemlighet og lykkefølelse de vanligste 
reaksjonene blant dem som deltar på hans <\WOrk-shops» ute 
i felten . 

NETI imøteser gjeme at tlere kommet· i gang med slikt 
arbeide, under ledelse ay kyndige folk, og i tråd med 
CSETis kompendium. Tønsberg-gruppens erfaringer vil 
eventuelt lmnne brul{es som utgangspunkt. 
Gruppens lwntaktpet·son, Kenneth Andersen, er å treffe 
pa tfn. 3332 7311, og mob: 9286 2552. 



Hvorfor UFO-fenomenet hemmeligholdes! 
Eksklusivt foredrag v/dr. Steven M Greer- 28. januar 2000, 

Hotet Royal Christiania, Oslo. 
-------------------- ---·-----

NETI har utallige ganger fått forespørselen: "Hvorfor holdes omstendighetene rundt 
l JFO-fenomenet så hemmelig, når det er så viktig?". Dette er et intrikat spørsmål som det 
finnes mange og kompliserte svar på. Dr. Steven !VI. Greer, direktør for CSETI, forsøkte 
å belyse denne spørsmålsstillingen i sitt eksklusive foredrag i forkant av NETI/tJFO
Norges Internasjonale UFO-konferanse i Oslo i januar i år. 

Steven Greer foreslår en enkel modell som hjelp til å f01·stå grunnen, og ikke minst 
kompleksiteten, bak hemmeligholdelsen av UFO-fenomenet: Han stiller følgende 
spørsmål: -HVA? -HVORDAN? - HVEJVI? og ikke minst- HVORFOR? 

Av Signe H_ Einseth 

E tter snart 50 år med UFO-aktivitet og enorme mengder 
med dokumentasjon til tross: UFO-fenomenet er den mest 
hemmeligholdte saken noen si nne. og beviselig 

klassifisert mer hemmelig en atombomben. Det dreier seg om 
makt. og enorme pengesummer. "We are talking ahout a trillion 
dollar que!>tion here''. sier Dr. Steven M. Greer. direktor i 
CSETl, til en liten gruppe mennesker samlet til et eksklusi\1 
foredrag i Royal Christiania Hotels indre gemakker_ Han mener 
det gå r anslagsvis -Hl-lOO bi llioner dollar til sakalte ''Black 
Projects'" eller USAP·s (USAP U naknowlcdged Special Access 
Programs/Ikke Offentlige Erkjente Programmer som krever 
Spesiell Tilgang)_ Greer ne\ ner som eksempel at hans nihærende 
militære rådgiver tidligere ' ar med i et saka It USAP_ R{ldgin~ren 
fikk den gang oppl~· st at prosjektet (the USAP) han \ ar med i_ 
kostet 16 billioner dollar (b - billioner !) Og dette var bare ett a\ 
dem ___ (l billion = 1.000 millioner dollar. l trillion = 1.000 
billioner dollar) 

Steven Greer presiserer. ''!fusk, det \'tl allrid jinnes to 
regjeringer: En som I'L' l, og en som ikke \'et.. .. , og 111-'is du er 
blant dem SOlli ikke vet, sn((l/' du ikke ti/gang til infimna.~jon "no 
matter wlwt", uansett h1·or hoyt oppe i S\·-sfemer du \i/ler : ikke en 
gang presidenten .. _ 

Utrolig') Det er dess\ erre mye son1 taler for at dette stemmer. 

Hlg. John Lear. tidligere testpilot og ll~ ger for bla CIA (5). sa 
g lapp styringen 0\ er UFO-fenomenet ut <l\ den amerikanske 
regjeringens hender a llerede tidlig på 50-tallet. l fl g John Lear, 
finnes det 38 nivåer over "To p Secret" -niv~1et i MJ-1 2, som ble 
opprettet i 194 7_ og presidentene ble etter hvert ikke gitt hoy nok 
sikkerhetsklarering til å få innsyn i saken_ (l) President Truman. 
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som ble valgt til president i 1950, fikk igjennom The 
National Securtry Act. som sier at man ikke vil få tilgang til 
informasjon uten den rette sikkerhetsklareringen_ Kun to 
presidenter har iflg_ John Lear hatt kjennskap til UFO
fenomenet: Eisenhower og Bush_ Men det var da 
EisenhO\I er ble valgt inn i 1952. at UFO-saken <<slipt out (~l 
his hand.sn. pga. hans store respekt for militære grader. 

- folge Steven Greer er hovedårsaken bak 
hemmeligholdelsen av UFO-fenomenet geopolitisk makt og 
penger (i realiteten makten pengene gir) - og dette er en 
årsak man ikke uten videre skal avvise. for konseb·ensen av 
en offent.liggjoring av UFO-fenomenet vil påvirke absolutt 
ALT i vårt samfunn_ Ingenting vil forbli upåYirket - og er ,.i 
klar ror dette '1 Kan , -i takle konsekvensene') 
l folge Steven Greer skulle vi ha handlet allerede for 50 å r 
siden, slik at vi kunne etablert en gradvis endring av våre 
samfunn. N<h s:'1 ikke har skjedd. anser han at det tross alt er 
bedre a ta konskvensene NÅ, fordi en fortsatt 
hemmeligholdelse vil innebære en enda større trussel for vår 
klode i fremtiden . Greer har i årevis arbeidet for ~i legge 
press på den amerikanske regjeringen for å få gjennomfort 
iipne horingcr. slik at sannheten skulle komme ut. Dette har 
hittil ikke lyktes Regje1ingsmedlemmer har alltid sett på 
UFO-fenomenet som "en varm potet "_ I følge Steven Greer 
har CSETl (Center for the study of Extra Tcrrestrial 
lntelligence) nå greid å skaffe midler til en offentlig 
msloring av UFO-fenomenet i egen regi _ Det gjensti1r å se 
om CSETI greier denne formidable oppgaven. (Se CSETI's 
(lressemelding annet sted i bladet). 



For fl forstå den langvarige og komplekse situasjonen bak over 50 
år med hemmeligholdelse. bor vi stille oss noen sporsmål. 

Steven Greer skisserer følgende tanke-modell: 

Hva dreier saken seg egentlig om. hvordan gjøres deL hvem 
er involvert, og hvorfor? 

- HV A er problemet? UFOer eksisterer. Vi har BEVIS 
-HVORDAN skjules saken? Gjennom hemmelige prosjekter/ l JSAP's 
- HVEJ\1 står bak? 
-HVORFOR hemmeligholdes det? 

The 1\ttiLIT ARY INDUSTRIAL COlVIPLEX 
Pga. TEK~OLOGI l I\1AKT l GEOPOLITIKK 

La oss benytte Greers modell. og se litt på noen av de faktiske 
forhold: 

HVA er problemet? 
Han presiserer: "f .i r ET at UFOer eksisterer. l 'i har mengder av 
BEVIS på deres eksistens. Utenornjordisk teknologi bor komme 
menneskeheten til gode. og kunnskapen må komme tilbake wuler 
demokratisk konrroll. l 'år egen l'i/enskap har allerede kommet 
langt på dette omradet, og vi produserer i dag UFOer selv 
(gjennom bl.a EEG· og "lerojet). Alen mellom 40 og 100 billioner 
dollar m· amerikanernes skattepenger forsvinner ur a\' systemet til 
hemmelige prosjekTer for å utvikle denne vitenskapen fil 1'iipen. 
Både kunnskapen og pengene glir dermed ut al' politikernes 
kontroll, enten bevisst eller i det skiulte, og detle bidrar til a 
undergrave demokratiet". 

HVORDAN skjules saken? 
'}fvis du skal skule noe, kommersialiser der··. Kuru1skapen om 
UFO-teknologien skjules for menneskeheten 1 hemmelige 
prosjekter innen den private industrien. gjennom såkalte USAP's. 
Sleven Greer minner oss orn at den amerikanske regjering Yerken 
forsker eller bygger noen ting selv - ''thank God!". De tegner 
kontrakter med storre firmaer innen forsvarsindustri, olje, kull. 
transport. kommunikasjon. osv. Resultatet er ofte en blanding av 
halv-statlige og halv-private organisa~joner, som får en utrolig 
makt, og som lett kan skjules bak dekk-organisasjoner. l følge 
Steven Grccr er derte den farligste ''blandingen ,, du kan ha, for de 
blir umulige å kontrollere. Eisenhower skal selv h<i gitt uttrykk for 
dette i sin siste tale ril det amerikanske folk i 1960: "heware tif 
the military industrial comple:JC! ". 

HVEM står bak? 
I flg. Sleven Greer: Det militærindustrielle kompleks i stor grad. 
Han presiserer at våpenindustrien og oljeindustrien er i den 
forbindelse de to største markedene vi har. På 3qje og 4de plass 
kommer narkotikaindustrien og pornoindustrien. ''You may put 
two and two together, and see what you get ... >>. l flg. Dr. Greer 
er det folk i militærindustrien som står bak, samt noen (få ) 
religiøse ledere. han nevner scientologer og monnonere. 
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HVORFOR hemmeligholdes det? 
Teknologi/ Makt/ Geopolitikk. For det forste : Dette dreier 
seg ikke om penger pii et personlig plan. (" Forget about 
nwney! '') De som styrer dette spillet er rike nok. de har mer 
enn de greier å bruke. Det er ikke pengene, men makten bak 
pengene som lokker. dvs. den geopolitiske makten. Greer 
presiserer: 
- Hvis utenomjordisk teknologi utvikles til det beste for 
menneskeheten. vil det sannsynligvis medfore intet mindre 
enn en reYolu~jon. Det vil ikke bare påvirke 
forsvarsindustrien. men m konsekvenser for o~je, kull, 
transport , kommunikasjon, alle markeder, absolutt alt! Vi vil 
få en total endring av samfunnet. UFOer drives ikke av 
bensin. ei heller Nordsjø-olje .... Vi kan bare begrave vestlig 
industrialisme. Nasjonale økonomier , ·il kunne kollapse 
Dette er den reelle revolusjonen. Ikke Internett. (Eller ER det 
mulig at det går slik Alan Greenspan ' s økonomiske rådgiver 
uttalte: "The mark et will take ca re lif it"?) 
Uansett: Denne konsekvensen er å foretrekke. fremfor 
jordens økologiske kollaps. og vi skulle ha begynt 
tilpasningen for 50 år siden! Våre energiregninger er 
unødyendige. og har vært det i over 50 år. 
- Hvis u-landene i fremtiden skal kunne utvikle seg slik som 
oss, vil det oke klodens energiforbruk enormt. Den 3dje 
verden vi l også ønske makt. Europa har lO% av verdens 
befolkning. Dvs. at 90% av klodens befolkning vil være med 
å dele makten vår. Hva med den vestlige verden da? 
- Verdens nåværende regjeringer onsker stabilitet, ikke 
revolusjon. 
- Utenomjordisk teknologi benyttet i v<lpenindustrien vil 
overgå alt annet og gi full makt og kontroll av massene. 

Derfor har man sittet på denne 
hemmeligheten, og voktet den bedre 
enn atombomben. 

Mulighetene for å produsere såkalt fri energi, finnes 
allerede. Forrige århundredes geni Nicola Tesla 's teknologi 
er utviklet for lenge siden. I dag har vi i hemmelighet 
utviklet teknologi innenfor USAP's der en henter mer ut av 
en enhet enn man putter inn (såkalt ··m,eruni~\'} 



I følge Steven Greers bekjentskaper innenfor "elektronisk 
Å?'igjiHing". foregikk det forskning på antigravitasjon (oppheving 
av tyngdekraften) allerede i 1933. l 1950 hadde vi allerede 
interstellar romfart! Greer dokumenterer dette i sin siste bok 
"Extraterrestrial Contact - The Evidence and lmplications". 
Ben F. Rich, ansatt i fl~· - og rakettfabrikken Lockeed Skunkworks. 
bekreftet til en CSETI-ddgiver rett for sin dod ··1 i har allerede 
uts1yr Jbr å kunne reise fil sljernene, men denne leknologien er 
innelukket i hemmelige pros;ekler. og del Fil kre1·e el Guds under 
.fiJr noen gang å f a dem ut slik al de kan bli til nvtte jiH' 
menneskeheten ··. 

ET -teknologi til våpenfremstiUing 
l stedet har denne teknologien i hemmelighet blitt ut\ i kl et til 
våpen. for bntk mot bade mennesker og utenomjordiske. På ~O
tallet begynte UFOer å falle ned ... bLa. fordi de sterke radarene 
under krigen satte UFOenes styringssystem ut av kontrolL 
Hendelsen i Roswell var trolig forårsaket av dette. Forskningen p<i 
vrakrester har satt fart i den teknologiske utviklingen i folge bLa 
Philip Corso. ( f.eks laser. fiberoptikk. transistoren. superledere 
og integrene kretser) . I folge Steven Greer har ikke teknologien 
blitt gitt oss frivillig a,· de utenomjordiske. 'i har derimot skutt 
UFOer ned. og han presenterer bevis for elet. 

På sporsmal fra salen gir Greer utt~·kk for at han ikke tror at det 
foregår samarbeid mellom den amerikanske regjering og de 

Kil da: 

utenomjordiske. slik det har blitt spekulett i. (Forbehold: I 
denne sammenheng sikter han til den demokratisk valgte 
regjeringen 'i "stemmer pa ''). Noe ay bakgnmnen for dette 
er den universelle oppfatningen om at menneskeheten må 
lære seh·. og at de utenomjordiske verken kan eller vil styre 
q 'u utvikling. Han bruker som eksempel at hvis du tar for 
stor kontroll mer ditt bam, så , ·il det ikke utvikle seg. men 
stoppe opp. Han mener også at de ikke er her for å hjelpe 
oss. bare for [l folge med oss. De vil kun gripe inn In-is det er 
fare pa ferde for hele klodens bestaencle, eller hvis våre 
handlinger få r uakseptable konsekvenser for universet som 
saclan. (Han mener at det er blitt gr epet iml \'Cd etL muligens 
to anledninger uten å ga nærmere inn på dette). 

Dr. Steyen Greer hadde ikke til hensikt a forsøke å gi den 
hele og fulle årsak til hemmeligholdelsen m UFO
fenomenet til det er saken altfor kompleks! Men avhengig 
av den enkelte lesers sta.sted og kum1skap om saken, kan 
kanskje denne artikkelen basert pa hans foredrag være til 
nyne som bakgnuwsinformasjon, samt gi en lit en pekepinn 
om hvor utrolig komplisert UFO-saken faktisk er. 

Han avsluttet sitt foredrag med å sitere den amerikanske 
milliardæren bak The Rockefeller UFO-Report, Laurance 
Rockefellers utsagn: "Den måten UFO-fenomenet har blitt 
håndtert på opp gjennom tidene, er den storste trusselen 
mot verdensfreden noen sinne". 

l. Stewn lv!. Gr~~rs ~bklusiv~ t(x~drag p,\ Hot~!! Ro' al Christiania i Oslo 28. januar 2000. 
2. Skw nt\L Gr~~rs bok <<Ekstrakrr~strial Contact- Th~ E\idence and lmpli.:ations». Crossing Point PubL 1999 
3. \id~otilm nr. 2 tl·a den internasjonale UFO-konJ~rans~n i Folk.:ts Hus 29-30. januar 2000 (b~st. gj~nnom NETI) 
4. Videotilm dd 2 fra d~n lntcrna~jonak UFO-konJ~ransen i lngcnior~ncs Hus 3-4. ok1ob~r 1997 (b~st. gi . NETI) 
5. \'ideotilm: «l.TOs & . ..\RL \ 5 1 . s~~rds of the black world», 2000 Film Productions . l 995. 
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Blir utenomjordisk teknologi 
overført til jordisk teknologi? 

Av Tor Anders Engen 

/ Introduksjon av utenomjordisk teknologi inn i jordisk teknologi er ett tema som dukker opp 

l igjen og igjen. Særlig kommer historiene fra militært personell, og forskere som har jobbet 
for det militære. Mye av dette kan man med stor sannsynlighet datere tilbake til Roswell-

1 

hendelsen i New Mexico i 1947. Det går i den forbindelse rykter om at den bipolære 
. transistoren, som sies å være oppfunnet/ oppdaget 30. juni 1948 av Wiliam Shockley, John 

l Bardeen og Walter Brattain fra ·Be li Telephone Laboratories, egentlig stammer fra UFO
vraket ved Roswell. Dette mener blant annet Jack Shulman som er leder for American 

/ Computer Company. 

H vordan kan vi avdekke introduksjonen av 
slik teknologi? En god pekepinn er 
hvordan komposisjonen av materialene er 

utført, særlig blant underlige blandinger av 
grunnstoffer som ikke er vanlige på jorden. F.eks. 
komposisjonen av permanent-magneter laget av 
samarium-kobolt i 1970 årene av Wright Air 
Development Center i Ohio, lokalisert på det 
samme sted som før het Wright Patterson Air 
Field . Husk at tallerkenen fra Roswell ble overført 
til Wright Field, så var dette bare en tilfeldighet? 

Man bør også legge merke til hvilke 
forskningssteder teknologiene kommer fra , og 
hvilke militære avdelinger som har, eller har hatt 
en del samarbeid med disse forskningssentra. l 
henhold til Presten B. Nichols og Peter Moon, 
forfattere av boken "Montauk Revisited 
Adventures in Synchronicity", blir utenomjordisk 
teknologi vanligvis filtrert gjennom US Navy 
Research Laboratory, som så sender den ut til 
den vanlige vitenskapelige hovedstrømmen. For 
eksempel er det kjent at Bel! Laboratories 
samarbeidet med Sandia National Laboratory i 
Albuquerque, som ligger i New Mexico, med høyt 
sikkerhetsklarert forskning under li. verdenskrig . 

Men også plutselig introduksjon av ny teknologi 
som gir ett kvantehopp innen tilegnelse av ny 
kunnskap er mystisk. Slik som kondensatorer 
som er på flere Farad (evne til å oppta og lagre 
strøm) og er av svært små av størrelse. Det er 
blitt sagt at en datamaskin-produsent fra New 
Jersey har satt sammen en prototype av en 
superkondensator som kanskje stammer fra 
utenomjordisk teknologi. Denne prototypen er like 
så tynn som en transistor, men kan lagre 200 
ganger mer informasjon. Med denne kan man 
lage en brikkeformet harddisk uten bevegelige 
deler, og kan ta vare på opp til 100 Gigabytes. 
Bedriftens talsmann, John Kravath, kan ikke si 
hva kondensatorens opphav er, men utstyret 
ligger omtrent 150 år foran vår teknologi. 
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Kravath sier at American Computer Company 
bygger ett nytt laboratorium for å studere utstyret 
og for å sjekke hvordan den virker. Det er også 
rykter om en komponent kalt "overførings 
kondensator'' (TCAP - Transfer Capacitor) ble 
funnet i 1947 på stedet rundt den styrtede UFOen 
i nærheten av Roswell. Ved bruk av en slik 
teknikk er det blitt postulert at man kan lage en 
mikroprossesorer på 12 Thz (Terra Hertz) eller 
raskere. 

Figur 1, skjematisk presentasjon av 
overføringskondensatoren 

Et annet punkt er teknologi utviklet via 
observasjoner av flygende tallerkener, som også 
er ett tema som man ikke skal undervurdere. 
Slike studier er gjort av blant annet Paul R. Hill fra 
NASA som har beskrevet dette i sin bok 
"Unconventional Flying Objects: a scientific 
analysis". 



Men det er også gjort forsøk i Australia, og med 
stor sikkerhet, fra andre steder i verden. Ted 
Roach fra Australia er en sivilingeniør som har 
jobbet med gravitasjon i minst 15 år og ut fra de 
flygende tallerkenes egenskaper skrev boken 
"The Physics of a flying Saucer''. Denne tar for 
seg temaer som berører de flygende tallerkenes 
evne til å være lydløse, stå stille i luften, og utføre 
fantastiske manøvrer. Patenter som er kommet ut 
fra disse teoriene er blitt konfiskert av staten 
grunnet mulig militær interesse. 
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Figur 2, brev til Ted Roach som konfiskerer hans patenter. 

Harry Godfrey er en SETI eksperimentalist, som 
også er fra Australia, og han bruker sin tid som 
pensjonist på å sjekke det fysiske aspektet ved å 
bygge ett apparatur i byen Rosanna Tallerkenen 
er laget for å sjekke om den bruker jordens 
magnetiske felt for oppdrift 

Figur 3, eksperiment tallerken av Harry Godfrey for a SJekke 
om jordens magnetiske felter brukes til oppdrift . 

Det finnes også ett tredje punkt, og det er 
utenomjordisk påvirkning til teknologisk utvikling. 
Det kan være at man får underlige ideer som 

Referanser 

kommer til en under søvn. Eller blir konfrontert 
med utenomjordisk vesener som veileder en. 
Nikola Tesla sa at han ved flere anledninger 
snakket med utenomjordiske, og hans store 
bidrag til vekselstrøms-motoren var et resultat av 
en plutselig visuell inspirasjon. 

A bevise at en ide, som kommer til deg i søvne, er 
fra andre enn deg selv er nesten umulig å bevise. 
Historien om Nils Bohrs matematiske beskrivelse 
av ett elektron rundt ett atom, med sine respektive 
teoretiske verdier, kom til ham via en drøm der 
han satt oppe på ett elektron som svirret rundt 
atomet 

Folk som har jobbet rundt hemmelig 
forskningssteder, slik som AREA-51 , snakker om 
utenomjordiske som arbeider sammen med 
mennesker, hvor de hjelper forskere med å utvikle 
diverse avanserte teknologiske prosjekter. 
Indisiene er ganske sterke på dette, på grunn av 
de underlige observasjonene som er blitt gjort i 
luften, og den aggressive holdningen som 
vaktene har rundt stedet. 

Fra disse punktene, som relaterer seg til 
utenomjordisk teknologi som benyttes i jordisk 
teknologi er stor, siden vitnesbyrd fra forskere om 
utenomjordisk kontakt. Underlige komponenter er 
blitt introdusert 1 industrien over tid , og 
observasjoner av flygende tallerkener stider ikke 
mot naturkreftene i følge før nevnte Paul Hill . Man 
ser at temaene ikke spriker, men peker i samme 
retning. 

-"The alien intent a dire warning , The truth behind the cover up?", Raymond A. Robinson , ISBN 0-7137-2732-2 
- 1998 W1reless Flash News Service, Mon 01-05-98 0219 pm "IS ALIEN TECHNOLOGY BEHIND NEW ELECTRONIC DEVICE? 
- "Top Secret l Majic" , Stanton T. Friedman . ISBN 1-56924-830-3 · 
-"The UFO phenomena" , Edward Ashpole , ISBN 0-7472-1246-5 
- http://www.stanfordmaterials.com/sm-magnt.html 
- http://www.iniaccess.net.au/-magnet/profile.html 
- http://www.invent.org/booklbook-text/5.html 
- http://accpc.com/12teraherz.htm 
- http://accpc.com/tcapviz.htm 24 

/ - http//cis-6 alt news com au/nexus/ACCandRoswell. html 



STOR UFO-BØLGE OVER LINCOLNSHIRE, 
ENGLAND APRIL 2000 

~re UFO-observa. sj.oner ble rapportert nær Gt·imsby, L. inc_o_l_n_sl_1_ir-e-· i april måned~,-
1 ~nkludet·t to nærkontakter av en uvanlige type. Vi har blitt unden·ettet av the 
1 Scunthorpe UFO Study Group, som kaller seg Hangar 18, om en t·ekke merkelige 

hendelser i området, men ingenting kunne forberede oss på den serien av øyenvitne- l 
tilfeller som ble publisert i avisen "Grimsby Evening Telegraph" den 4,5,10 & 14 april. 1 

Oversatt av Kjell Ame Hoviskeland -- kilde UFO-Magazine juli/august 2000 

".Jeg trodde jeg skulle dø". 
Bolgen begynte fredag 24 mars da Elaine King. 40 i1r. fra Tetney 
Lock nær Grimsby. Lincolnshire, pi1sto at hun var blitt 
transportert fra sengen sin til et utenornjordisk f;utoy rundt 
klokken 09 .30. et fartoy som var bygd av s@lignende materiale. 
., Jeg var i min seng og foll e at jeg ble sYakere og svakere . ... som 
om jeg skulle til å besvime··. sier Mrs.King. '' Det neste som 
skjedde var al jeg befant meg i en korridor'·. Mens hun var inne i 
fartoyet iipnet hun en dor og ble sjokkert da hun fant en mann 
liggende skrC\encle med armer og ben på et bord mens ETer 
drog bakover huden hans for å se inn i han' .. Der var også en 
kvinnelig ET som var melkehvit av farge og hun hadde på seg 
noe som lignet en parykk. Jeg tror at det var for å virke mindre 
skremmende og mer menneskelig'·. sier Mrs .King. "Hun 
kommuniserte ikke med meg med ord men puttet tanker inn i 
hodet mitt.. men hun skremte meg ikke. Jeg trodde athun skulle 
l~j elpe meg". 

Mrs.King sier at hun trodde hun skulle do .. men det neste hun 
husket var at hun var tilbake i sengen sin og bare Il \"2 minutter 
hadde gått siden delte begynte . .. Jeg er lettet over å være tilbake. 
jeg trodde jeg skulle bl i borte for godt'. , sier hun. Hun sier at folk 
kanskje vil tro a t hun er gal. men hun tror oppriktig at dette var 
et bortforingsforsok . Hun påsti\r at hun har mange 
alienkontakter. inkludert ;, se ikkejordiske lys pii himmelen. hun 
har ut av kroppen-opplevelser. horer uforklarlige brurmnencle 
lyder. og ser UFOer n~tr hun rir på p01mien sin. 

"Merkelige ting p~'l himmelen". l 
Samme dag, 24 mars, får Tony Kirby 37 år. en fmkthandler fw 
Grimsby, oye pii et helt hvitt ujorclisk objeki som henger i luf1en 
over Willingharn-gaten ved 14-tiden. RAF sier at de ikke hadde 
noe ny i det onmldet på det ticlspw1ktet. Ved 20.00 tiden samme 
kYcld, sitter Il hr gamle Reshi Kumar bak i farens bil i en 
trafikk-ko, da han flir oye pi'1 et sterkt rundt lys på himmelen. Det 
svever i srumne posisjon, for så å falle ned, og legge bak seg en 
hv·it stripe pa himmelen. sier han til avisen "l elet ene minuttet 
var elet eler. og i elet neste var elet borte. Det var veldig sprotC 
sier han, som selv ikke tror pa ERer på tross av at han ser mve 
på X-Files. '' Forst trodde jeg at elet var et fly. men objektet 
hadde ikke noen rode eller blå lys. Dette må være noe for 
Mulder og Scully, fordi jeg vet ikke hva dette var for noe" . 

"Jeg har blitt skutt". 
Mr.Cliff Blyth. 68 ar fra Com Mews, Cleethorpes, Lincolnshire, 
fortalte til avisen tidlig i april m~med. at han ble tmffet i brystet 
av en to tommer stor rod ildkule som kom rett inn gjennom 
\'induet og passet1e gjennom brystet hans. Cliff og hans kone 
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Margaret. fikk sitt livs sjokk ela denne uiclentifiserte rode 
ballen kom imot huset deres. Fru Bl:dh snakket i telefonen 
ela hennes mmm ropte til henne at hun milt1e komme fort til 
vinduet. '' Jeg gikk fra tclefonroret hengende ned mot gulvet 
og så denne rode ildballen komme igjennom Yinduet og 
videre gjennom brystet på min mann. Vi loftet opp skjorten 
hans for il se etter merker. men elet var ingen merker <i se. Vi 
turte ikke fortelle dette til noen i begynnelsen", sier hun , 
"det var veldig skremmende. Folk tror at vi er gale, men elet 
v:u noe p;i hinlmelcn··. sier Hr.Blyth . .. Jeg er for gammel til 
<l bli redd, ikke gjorde det vondt. men vi s~i det begge to og 
kona mi drikker ikke". Han sier ogsa al han ikke har f:.1tt 
noen reaksjon i ettertid etter denne hendelsen 

r----
! ''Et nydelig sølvfaa·get objekt". 
l Ved 19.30 tiden torsdag 6 apriL John og Dorothy Ramsden. 
' som bor i Lidyard gaten. Humberston, Lincolnshire. hadde 

en UFO-opplevelse i sammen . DorotJ1y som sa en UFO i 
Danbury-gaten for over 40 år siden. sier: "Vi var på vei til il 
sene oss i bilen da min mann fortalte at han ser et 
uiclentifisen flygende objekt. Forst trodde jeg at han spokte. 
men så fikk jeg se det nydelige sol Y fargede objektet med et 
rosa skim1 pulserende på hinunelen". l likhet med sin kone. 
John Ramsden, 63 år, er han en skeptiker som nekter å se 
sci-fi TV .. men . .. . da jeg forst fikk øye på elet, tenkte jeg 
hva i hel.. .er elet? Det var fascinerende. Vi bare s~i pil det i 
ekstase i nmclt seks minutter, og jeg kunne se det helt fra 
Toll Bar-skolen .. . Paret, som ikke ble skremt av episoden, 

l b: skriver objektet som hengende skrått i luften uten å rore 
pa seg. 

''Det kan ikke være .... " 
Fredag 7 apriL Fru Elaine Recd. som bor i Princes gaten. 
Cleethorpcs, Lincolnshire. får oye på en cliskosfonnet objekt 
i fullt dagslys og ho beskriver objektet som Rodt og sft stort 
som .. . . .. ... "Min mam1 sier til meg at jeg ser masse rart og 
at jeg ma bare glemme dette. Forst trodde jeg at elet var et 
helikopter, men elet bevegde seg så stille at elet kunne ikke 
være def' . Ho sier at elet var et klart lys som tloy sakte på 1 

himmelen skrålt ned elven Humber. 

Et anonymt vit11e forteller til avisen Grimsby Evening 
Telegraph at han så et sterkt klart lys som pulserte over 
Brundell Park Han sier: '' Det var akkurdt som en komet 
. .. . det \'ar så raskt at elet ikke kunne være et tly eller et 

helikopter. Det tloy med en høyde på rundt 3000~5000 fot. 
jeg kan ikke beskrive det og jeg har aldri sett noe lignende'· . 



Kan ukjente 
partikler være 
bevis på 
bortføringer? 

Er det mulig at vanlig husstøv kan inneholde spor etter «Alien Abductions>>? 

M ichael Lindemann i CNl 
News sier at han forste gang 
ble klar over at noen hadde 

begynt a forske pa det1e omradet allerede 
for 6 måneder siden, men avholdt seg fra 
å publisere deL etter påtrykk fra Nancy 
Talbott. nær kollega av biof-ysiker Dr. 
William C. Levengood, fordi man ennå 
var p~i forstadiet. og saken trengle 
y1terligere studie. 

Til tross for 
dette. hadde Dr. 
Levengood gin 
Marilv Ruben 
tillatelse til a 
legge ut 
informasjon om 
dette på web
siden sin. Nancy 
Talbott sa til 
CNI News i et 

intervju den 27. februar. at <<Le\·engood 
var ikke klar over hvor fort ting sprer seg 
på intemett .... Det han ønsket a gjore. var 
å forsoke å komme i kontakt med andre 
potensielt bortforte personer. for å fa tatt 
flere prøven>. 

Marily Ruben's histor-ie er 
hovedtrekk: 

- Et viktig gjennombrudd kan være gjort i 
forsøket på å finne fysiske be\·is på 
bortføringer, avdekket i vanlig husstO\ 

- Mikroskopiske glassaktige partikler har 
blitt funnet i husstøv hos individer som 

Kilde: CNI News, Michael Lindemann 
Oversatt av Signe H. Einseth 

he\ der a ha blitt bortfort. it1g biofysiker 
Dr. William C. Le\ en good. ved 
Pinelandia Biophysics LaboratOJ-y, 
Michigan. 

- De glassaktige partiklene forekommer i 
mange ulike fonner. og blant am1et som 
hule eller faste kuler. 

- Partiklene er av og til ra\ -farget. og 
varierer i storrelse fra l micron (l/l 000 
mm) eller mer. 

- Dr. Levengood forsker fortsatt for å 
finne arsaken/opphavet til de forelopig 
uforklarlige glassaktige pa11iklene. 

Naue~ Talbott sendte den 25. februar· 
følgende detaljerte opplysninger til 
George Filer, som s,·ar pa hans 
forespørsel i for·bindelse med Marilyn 
Ruben's opprinnelige oppl~sninger JH'l 

internett: 

Marilyn Ru ben· s annonsering i forrige 
uke, i forbindelse med oppdagelsen av 
mulige spor a' be\ is i husstovet i hjem 
til personer som har påstått at de har blitt 
bortfort av utenomjordiske, var 
presentert noyaktig. Til tross for at 
forskningen omkring funnene forelopig 
kun er på et innledende stadium, er det 
to gmnner til at de ble offentliggjort: 

l) Dr. Le\ en good var m den oppfatning 
at lwis vi skal kunne få samlet itm 
flere husstov-
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prO\ er fra et storre utvalg, Y ille 
Marilyn Rubens \veb-side være et 
godt sted a sta rte for å bli kjent med 
mennesker som har hatt bortforings
opplewlser. 

2) Grundige undersokelscr a,· 
husstov-prover krever timevis 
med kjedelige mikroskopiske 

m<llingcr og manipuleringer. sa vel 
som mulighet for å gjorc tilhorendc 
spektroskopiskc analyser. Man 
hapct at en kort kunngjoring av de 
innledende funn, ville stimulere 
andre forskere til ~~ se nærmere på 
materialet. 

Disse mikroskopiske glassaktige 
partiklene som nå har blitt funnet i 
stovprovcr i l1jemmene til flere 
personer 
som påstår 
å være blitt 
bortfort. er 
faktisk aY 
betydelig 
interesse, 
og BLT 
Research 
Team 
planlegger 

·~ 

nå gjennomforingen av en langsiktig 
forskning/evaluering av disse 
merkelige partiklene. 

På tross av sin mikroskopiske 
størrelse, ser mange av dem ut til [l 

ha både interne og eksterne 



komplekse strukturer. Noen av dem har 
Il\ (l 50111 ser ut til a være «nuclei>> 
(kjerner)_ på tross <lY det faktum at 
elektronsprednings-mikroskop («electron 
dispersiYe spectroscopi»)- analyser 

indikerer en type 
silikat

sammensetning. 
Lignende 

partikler har 
ogsa blitt funnet 

innhentede 
prover av 
materiale fra 
kornsirkler 1 

flere land, samt i 
prm er tatt fra bndingsspor der vitner 
hevder å ha hatt UFO-opplevelser. 

Det faktum at BL T Team ni) forsker på 
disse partiklene. enten de kommer fra 
kornsirkler. UFO-spor eller fra hjemmene 
til «bortfotte», så ma det ikke tolkes SOlll 

at BLT mener at pa11iklenc er aY 
utenomjordisk opprinnelse: "Vi har for 
øyeblikket ingen formening om hva 
opphavet til disse partiklene kan være». 
sier de forelopig. 

CNI News kontaktet Nancy Talbott for 
ytterligere infonna~jon. og hun sYane: 
«Problemet med offentliggjøringen slik 
den er blitt g jort. er at de fleste 
mennesker tror vi har gjort mer arbeid 
enn vi har. Men arbeidet er i en ekstremt 
innledende fase». 

Uten å ha sjekket antallet eksakt med 
laboratoriet. forteller Talbott til CNI 
News at det hittil har blitt samlet inn 
stov-prover fra hjemmene ti l ca. l 0-1 2 
personer som hevder seg «bortfort». de 
fleste fra staten Michigan. l noen tilfeller 
er det blitt samlet inn fi re eller flere 
p røver fra samme sted O\ er flere <k 

«Stort sett har man sett på provene etter 
at personer har rapporten sin opplevelse. 
Noen har rapporten om flere opplevelser. 
og for disse personer har det blitt tatt 
stoyprover i ettenid». sier Talbott. 

De forste provene ble tatt i hjemmet hos 
en dame fra Michigan for ca. 4 ar siden. 
Nancy Talbott forteller hvordan saken 
begynte: 

«En hinne som Left.y (Dr. Levengood) 
kjenner, var veldig opprort over noe som 
hadde skjedd henne. Hun hadde tatt seg 

en lur pil sengen en etlenniddag. da hun 
plutselig sa en spiral av glitrende StOY 
falle ned mot henne fra taket. Hun loftet 
himden for å vifte vekk stove!. fremdeles 
i hahsovne. men da handen hennes kom 
i kontakt med stovet. fikk hun et 
elektrisk sjokk. Det vekket henne opp 
med et rykk. skremte henne og fikk 
henne ut av sengen. 

Hun gikk for å finne sin mann. Da de 
kom tilbake. fant de stov pa moblcne. 
Hun ringte Dr. Levengood i en slags 
panikk. Sa han dro hjem til henne. for a 
ta prm er av stovet. Dette var fm·ste 
gangen han gjorde dette». 

Talbott fortell er at denne kvinnen har 
rapporten om opplevelser med typiske 
borforings-scenarioer i en årrekke, som 
det å bli fort til andre steder. samt om 
medisinske prosedyrer. Flere andre i 
hennes familie har ogsii yæ1t utsatt for 
slike U\ anlige opplevelser. 

Nancy Talbott gir uttrykk for bekymring 
over at det << kan se ut som om Dr. 
Levengood pitstår at stovpartiklene er 
bevis pa bortforinger av utenomjordiske. 
Det er ikke det han sier. Det han sier er. 
at etter hans mening er det helt sikkert at 
disse paniklcnc er ukjente/fremmede 
partikler. og at de fortjener mye bredere 
forskning. De tenger å underlegges 
rnasse-spektroskopi og andre sofi stikerte 
tester. Inntil like nii i det siste har vi ikke 
hatt tilgang til masse-spektroskopi. men 
vi har nå fa tt slik tilgang». Talbott sier 
det er flere sporsmi'll hun og hennes 
kollegaer onsker ~~ fokusere på. 

For det forste onsker de <i Hl klarlagt 
hvonidt de ukjente partiklene som er 
funnet 1 kornsirkler, pil <<UFO
landingsplasser» og i husstøY virkelig er 
de samme. eller lignende. 1 den 
elementære sammensetning og struktur. 

For det andre onsker de å gjennomføre 
strengt detaljette studier av selve 
partiklene. 

<< Noen av dem har intern stmktur. Andre 
har hva som ser ut til å være «nuclei>1. 
selv om det på dette stadiet overhodet 
ikke ser ut til at de har liv. eller er 
biologiske», sier Talbott . «EOS-testene 
vi har kjørt til nil, viser ingen tegn på 
karbon. Hvis det ikke er tegn på 
karboninnhold, er de ikke biologiske)) . 
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Et stort problem så langt , er at det er 
tatt svært få kontrollprover og tester 
fra hjem der det ikke har blitt fortalt 
om bortføringer. 

Derfor -sier Talbott- er det ikke 
fullstendig p<ivist at de ukjente 
partiklene forekommer bare i hjem 
med personer som hevder å n cre 
bortforte. Det har heller ikke blitt 
fastslått at slike partikler 
forekommer i hvert eneste l~jem med 
personer som etter eget utsagn mener 
seg bortfort. 

Det har heller ikke blitt gjort noen 
kartlegging av hvorvidt det er 
konsistens eller in-konsistens i de 
innrapporterte opplevelsene til de 
personer man har talt husstov-prover 
hjemme hos. 

<d eg tror ikke Dr. Levengood legger 
så stor vekt på hva slags type 
bortføring de rapporterer on L. . Han 
er ikke overbevist om at «vesenem 
eksisteren>, sier hun. 

Men hun fremholder igjen at 
Levengood mener at panik lene er av 
ukjent opprinnelse, og at de ikke er 
konsistente rned det som normalt 
fi ns 1 husstov. Og at de 
tilsynelatende heller ikke har noen 
likhet med andre kjente prover av 
små glassaktige panikler. 

<<Vi har tatt p rover av noen 
fremstilte perler i forskjellige 
størrelser. for å se om der var noen 
likhet med glassperlene vi fin ner i 
det omtalte 
husstovet», 
sier Talbot:t. 
«Så langt er 
det ingen 
likhet. Jeg 
vet at 
bittesmå 
glassperler 
noen 
ganger 
bmkes i selvlysende mali ng. samt i 
en viss type substans som påfores 
vingene på fly. for å oke 
luftstrømmen. Jeg har også blitt 
fortaJt at tynne. små perler brukes i 
iskrem. men jeg vet ikke av hvilken 
grunn», legger hun til. 



CNI Ncw's Kommentar: 

-Denne oppdagelsen har forst;lelig nok tiltrukket seg interesse fra ledende forskere innen bortforinger. og vil uten tvil figurere 
hoyt på agendaen pil «The Intruders Foundation 2"'1 Annua! Conference on the Abduction Phenomenon». som finner sted i Ne\\ 
York Hall ofSeience, Fluslting Meadows. New \ 'ork den 6. mai i ;Ir. 

- Prover m de ukjente partiklene ble' ist pil den nylig avholdte ,d" International UFO Congress>> i Laughlin, Nevada, hvor folk 
stod i ko for :'1 kunne betrakte dem under mikroskop. 

-Interessant nok. for en tid tilbake -nærmere bestemt i slutten av februar- reiste en høyt respektert forretningsmann fra N011h 
Yorkshire helt ned til \ ~lr kontor. der han i mange timer fortalte oss om sine personlige opplevelser med bortforinger. Han 
fortalte h\ordm; han som guttunge hadde blitt blendet m et lysglimt mens han spaserte i en eng. Da han senere gikk tilbake til 
stedet. oppdaget han noe fint sto\ med bittesmil glasspartiklcr i. 

-Noen dager etter a ha kommet hjem fra Amerika. fikk Graharn W. Birdsall besok av «Robert >> . en middelaldrende familiemann 
fra Lancashirc. som har delt sine stadig p<1gaende bortforings-opplcvclser med oss i en to~lrsperiode. Underlig nok, kom han til a 
nevne at uken for, da han og hans kone satt i stillhet i stuen. begge plutselig horte en hoy, knakende lyd. 
Det tok en liten stund for de oppdaget at en glasskmkke. omtrent en tomme tykk - som pleide i1 stå pil peishyllen med sm~it ing i -
hadde blitt delt i to av et perfekt kutt. Den hadde ikke blitt knust men kunne tas fra lwerandre i to deler. 

-Dr. William C Levengood·s oppdagelser kan apne opp for et nytt omriide innen forskningen ornkring p<lståtte bortforinger av 
utenomjordiske Hvorvidt en sto\ suger blir det nye forskningsverktmeL gjensti1r <l sel 

---··----------

Noen rapporter fra UFO-N~rges rapportbase 
Gjengitt med tillatelse fra UFO-Norge 

E-18 ved Song i Aust-Agder 
Dato: 16. mai 1978. 
Tidspunktet : Ca. kl.20 00. 
Varighet: Ca. 15 min . (kanskje mer. mulig tapt tid) . 
Farve Metallisk soh gr<l 
Lyd: Svak susende. gjentagende "melodi": kraftigere sus ved "take 
off'. 
CE-1. mulig CE-IV. 

Gammel amerikansk campingvogn 

Vi lar obsen at oren (dengang 22 <Ir) fortelle : 

"Jeg kjorte i bil på E-18 i retning mot Arendal: det var tort og fint 
sommerfore. Bilen, en Renault 20. , ·ar kun et halvt år gammel. Jeg horte på radioen og klokka var nmdt 20:00 da det 
plutselig spraket i hoyttalerne. Deretter dode radioen ut. Like etter forsvant lysene på bilen. alt det elektriske fulgte etter og 
til sist stoppet ogsa motoren. Jeg trillet til en plass ved siden av veien. Da jeg gikk ut a\' bilen ble jeg klar over to ting: For 
det forste en motgående rod Opel Rekord (muligens modell 1700) med samme problem- og et eller annet som hang rett over 
tretoppene. Utseendet var som en gammel amerikansk eampingYogn. bare mye storre. Det , ·ar lys i "vinduer" langs hele 
siden og i lyskastere som vendte ned mot oss. 

Paralysert 

Jeg folle meg paralysen. greide ikke a rorc meg m· flekken. Jeg tror jeg sto der i ca. 5-l O minutter, men tiden ble liksom 
borte. Det var en dame i Opelen. men hun gikk aldri ut av bilen. 

Like plutselig som den hadde dodd ut, kom radioen p~l igjen Deretter slukket lyskasterne og "tingen" dreide ut over 
Songevatn og forsvant deretter p<l himmelen. Opelen startet i det samme og kj&oslassh:rte sin vei . Jeg provde senere å soke 
etter damen i et radioprogram. men uten hell. Kanskje noen av U FOs lesere kan hjelpe meg? (UFO-Norge har navn og 
adresse.) 
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j Likblek 

Jeg folte meg ganske skjeh·en da jeg satte meg i bilen for å kjøre til dem jeg skulle besoke i Arendal. Ved ankomsten var det 
forste fruen i huset sa: "Neimen. 'Frank' - er du syk') - du er jo helt hvit l" Jeg fortalte hva jeg hadde sett. og de lo og sa, "ja. 
sikkert!" Dagen etter mente fruen at jeg skulle ringe Kje\ ik flyplass. Jeg gjorde dette og fikk greie på at t1ere hadde sett 
"noe" den helden, men Kjevik hadde ingen forklaring pa hva det kum1e være. 

Opplevelsen står like klm1 for meg ml - som om det skulle skjedd i gar' Jeg folle meg uvel i flere dager etter hendelsen og 
armbåndsuret stoppet noyaktig 2-l timer senere! 

Det passerte ingen biler under observasjonen. og det tok tid for jeg motte noen. Jeg har en formening om at det har 
"forsvunnet" mndt 20 tninutter som jeg ikke kan gjore rede for. 

Farkosten så ut til ~~ være ca. 50 meter lang. 15 meter bred og 10 meter hoy. Den var ikke mer enn 10 meter unna . Jeg horte 
en susende lyd og en slags gjentagende melodi . Da det "tok a'" tiltok suset i styrke. Det dreide utover Sognevatn og økte 
hastigheten i stigende retning for det forsvant med meget hoy hastighet på himmelen." 

Det hele' arte i (mjnst) 15 minutter. 

Ankenesfjellet ved 
Narvik i Nordland 
Dato: 20 . oktober 1987. 
Tidspunkt Ca. kl. 03 30. 
Varighet: Ca. 2 timer. 
Fane: Lysende blanke. av og til 
rode. 
Lyd: Ingen horbar. 

Opplyst terreng 

Kjell h ·ar Berg, en annen voksen 
person samt syv ungdommer befant seg på Hardhaushytta på Ankenesfjellet i Nordland, eiet av Rode Kors. 

Berg forteller: "Utpå natten ble vi voksne dekket av ungdommene. som hadde fått oye på noe som lyste på himmelen. Da jeg 
sto opp og så ut av vinduet ftkk jeg oye på seks til åtte lys pa himmelen (mirumum seks). Lysene beveget seg opp og ned. 
deretter bortover, nesten som om de "skrev" bokstaven H. Lysene hadde ogsa en del andre tilfeldige bevegelser som er 
vanskelige a beskrive. De var sapass kraftige at de lyste opp terrenget. og et av lysene va r så nær hytta vår. ca. 200 meter. at 
det lyste opp omgivelsene og ei hytte som sto der. Ett av lysene gjorde ogsa en bevegelse som kunne beskrives som en loop. 

Det nærmeste lyset så ut som en 1000 watts sol. som lyste ren ned. 

Da grålysningen kom. fors\ant alle lysene i ostlig retnjng. De beveget seg da mye raskere enn et fly." 

_Av en eller annen grunn ble Kjell Ivar Berg avhort om hendelsen av fremmedpolitiet en tid senere. 

l Skedsmo Kirke, Skedsmokorset i Akershus (CE-1) 
Dato: Januar/februar 1994. 
Tidspunkt: Ca. kl.02 00. 
Varighet: 30-45 sekunder. 
Farve: Orange-rod og hvit 
Lyd: Intens metallisk. hoyfreh·ent 

Skjærende lyd 

Tidlig i 1994 var Anita K_1us (20) ute på en spasertur. Da hun passerte bussholdeplassen \'Cd Skedsmo kirke h011e hun en 
gjennomtrengende, kraftig lyd. som ble sterkere og sterkere. Hun hadde aldri hort noe lignende ~ det var omtrent som om 
noen slo et stykke armeringsjern mot et veiskilt. 

Hun kikket opp og ca. 100 meter over hodet he1mes, så hun en rekke lys på rekke. med lik i1mbyrdes avstand. De var store 
og rod-orange i farven~ alle var symmetrisk plassert i forhold til hverandre. Lysene nærmet seg bakken, samtidig som de 
gled bortover i ostlig retning mot en skolebygning og den lokale Shellstasjonen. Lysene forsvant bak noen trær ved skolen, 
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sanunen med lyden. og da var fenomenet ennå enonnt stort. Hun anslo storrelsen til a være over 20 meter og hastigheten til 
ca. 30-40 kilometer i timen. Hun husker spesielt at gJenstanden passerte foran skolebygningen og trærne for det fofS\ ant. 

Evje i Aust-Agder 
Dato: 13. juli 1995. 
Tidspunkt: KLl3 00. 
Varighet: l O minutter. 
Farve Metallisk 
Lyd: Umulig a hore_ 

Sigarformet objekt 

Denne hendelsen har vi rekonstruert ved a sammenstille 
rapportene til de impliserte 

To biler i folge kom kjorendc sorfra mot E\je. De hadde 
akkurat passert E\je Mineralpark. da passasjerene (fanlilien 
Andreassen i den ene bilen og Elin Sol stad (-+2) med 
ektemann i den andre) får oye pa en fl~·vende gjenstand p~l 

himmelen. uten \inger og haleparti . Av og til forsvant den 
bak trær mens den fulgte parallelt med , -eien_ 

Bilforerne fant ingen god plass a stoppe der og da. derfor 
mMte de observere gjenstanden i fart. Foronig kunne de se 
at gjenstanden noen ganger sto stille og andre ganger okte 
hastigheten. De konstaterte ogs<1 at gjenstanden var 
sigarfonnet og gråblank i farven . 

Evje i Aust-Agder, 13.07.95 111.: Cal':'len Bjcu.ru::tll.! 

Nesten fremme p:i E\]C fant de omsider et stoppested. Da var gjenstanden i ferd med å fly bak et fjell. (Det fjel let som har en 
påmalt ln·it hes L lett s:vnlig for alle som nærmer seg E\je sorfra ) John Gunnar A11dreassen ( 40) fikk raskt fram 
videokameraet Men akkurat i det han hadde stilt inn kameraet og skulle til a filme. kom det plutselig et lysglimt og objektet 
forsvant bak fjellet. Det eneste som vises pa filmen er lysglimtet som varer mellom et1 og to sekunder. 

Senere viste det seg <li de ikke hadde sett akkurat det samme Elin Solstad s<1 flere lysblaff i det g jenstanden forsvant helt for 
henne. Hun så den ikke mer. men horte at de andre like etterpå ropte at "der forsvant den bak fjellet!" I ettertid ble de litt 
forvirret da det kom frem at de ikke hadde opplevet siste del av obsen asjonen likt Tidsrommet mellom forsvinningene var 
kun brokdelen av et sekund. Men det \ar mer merkelig at de ikke oppfattet forsvinningen likt 

Det var i alt seks personer i de to bilene. som s~l "sigaren"_ 

Vassdalsvik, 1\teløy i Nordland (CE-l) 
Dato: 6. febmar 1985. 
Tidspunkt: kl.l9 55. 
Varighet Noen sekunder. 
Fan--e: Som en intens sveiseflamme. 
Lyd: Ingen hørbar. 

Holdt oppe av lysstråler? 

Obsen'atoren kom kjorende fra Halsa om helden og skulle rekke fergen i Vassdalsvik like ved Torrissens industrianlegg. 
utgangen av en krapp U-sving oppdaget han et merkelig lys opp i fjellsiden. Lyset var svært intenst og mirmet om en 
sveiseflamme. Han kjorte videre mens han sendte stadige oyekast opp mot det kraftige lyset. Noen hundre meter lenger 
franune fikk han se noe oppe i fjellsiden som g jorde han bi)de redd og forfjamset. 

Der sto, eller hang. en tallerkenformet g jenstand med en diameter på flere meter. Det virket som om gjenstanden sto på 
bakken ved hjelp av fire-fem kraftige lysstråler Han horte ingen lyd inne i bilen. Frykten tok n~1 fullstendig overhånd og han 
tro gassen i bånn for å komme seg mma. 

I ettertid angret han på at han ikke stoppet for å iaktta fenomenet nænnere_ Han anslo avstanden til gjenstanden til å være 
mellom 100 og 150 meter. og han er sch · ikke i tv il om at det var en såkalt "flyvende tallerken" . 

I avisene ble det antydet at venus var en mulig forklaring på denne obsenasjonen. siden det i angjeldende periode hadde 
strømmet på med henvendelser fra personer som hadde sett planeten. 
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I dette tilfellet kan vi imidlertid - høyst sannsynlig - se bort fra denne muligheten. da lyset ble sett under lokal horisont (i 
fjellsiden). 

Skien i Telemark 
Dato: 21. oktober 1995. 
Tidspunkt: Ca. k1.18:40. 
Varighet: 15-30 sekunder. 
Farve: Metallisk hvit og rød, varierende lysstyrke. 
Lyd: Vislende, brummende. 

Stor mndt gjenstand opplyst av gatelys 

En kveld i slutten av oktober i fjor var Ruth Stromstad var ute i parken. Med 
ett fikk hun øye på en stor stjerne. Hun forteller: "Mens jeg gik videre oppover 
oppdaget jeg plutselig noen små røde lys på denne stjernen. Den var da litt 
lavere på himmelen og kom rett mot meg. Jeg hørte en brummende lyd og 
trodde det det var et fly. Det var nå kommet opp på siden av meg, i 
småfly høyde. I det jeg passerte et hus og noen trær så jeg i øyekroken at lyset 
plutselig slukket og det ble helt stille. Jeg gikk tilbake ca. l O meter og så opp 
på himmelen. Over hodet mitt, et styke over hustaket, så jeg rett opp i en 
metallisk bunn, med et stort rundt hull i midten. Jeg tenkte at det var derfra 
lyset kom. Jeg anslo størrelsen til mellom 5 og l O meter i diameter. Det virket 
som om det tok farve av himmelen og skinte i blått. Rundt kanten av hullet var 
detten i tett med små vinduer eller lykter. Glassene bulte utover, for jeg kunne 
skimte blåfarven fra himmelen gjennom noen av dem. Jeg kunne også se 
skinnet fra en gatelykt i den metalliske bunnen, som faktisk hadde en del riper. 

Etter en liten stund ble de røde lysene tent igjen. De var små og lignet fly lys, 
men det var flere av dem enn på et fly, ca. tre på hver side- kanskje flere. Det 
kom et svisj, og farkosten tok av i 90 graders vinkel på fartsretningen. Med ett 
var den kommet et godt stykke avgårde. Der ble det hvite lyset tent, og den 
brummet avgårde som et fly. Gjenstanden hadde underveis hatt lysene både av 
og på. 

Gjettum ved Sandvika i Bærum 
Dato: 13. februar 1996. 
Tidspunkt: Ca. k1.10:10. 
Varighet: 4-5 minutter. 
Farve: Hvitt til sølv med sort bånd. 
Lyd: Ingen. 

Sigar i 500 meters høyde 

Ole Hanche-Olsen (76) fra Gjettum i Sandvika har hatt en opplevelse utenom det vanlige. Som arkitekt har han heller ikke 
hatt problemer med å tegne hva han så. Vi lar han beskrive hendelsesforløpet: 

"Om formiddagen tirsdag 13. februar sto jeg utenfor mitt hjem og kikket opp på en skyfri, blå himmel. Med ett fikk jeg øye 
på en svær, sylindrisk gjenstand med butte ender som beveget seg fra øst mot vest (se kartskisse), Den fløy fullstendig jevnt 
og rettlinjet anslagsvis 500 meter over meg. Gjenstanden var hvit eller meget lys sølvfarvet og hadde et svart bånd på 
midten, dobbelt så bredt som sylinderens diameter. Det var ingen lyd å høre, og det fantes ikke tegn til vinger, haleror eller 
vindusåpninger. Farten kunne sammenlignes med et langsomtgående propellfly. 

Jeg fulgte den med øynene i noen få minutter (jeg så dessverre ikke på klokken før den var ute av syne) til den forsvant bak 
Kolsås." 

På spørsmål om hva han selv tror han så svarte Hanche-Olsen at det måtte være et slep (f.eks. et fly med et reklamebanner), 
men som han konkluderer, det var ingen som slepte og det var ingen motordur. Det er heller ikke første gangen vi støter på 
denne spesiele formen, som kanskje best huskes fra en obsetvasjon ved Lillestrøm i 1970-årene. 

ALTERNATIVHUSET 
Sagvn.24, Oslo Tlf. 22 35 14 90, 22 71 89 96 E-post: altosofi@x-stream.no 
Møtestedet for bl.a UFO-, filosofi-, astrologi-, vitenskap-, politikk- og miljøinteresserte. 

Kafe, Videokvelder, Bibliotek, Foredrag, Diskusjonsklubber. 
hlto://www.~~alactic-server.com/alternativhusetl 
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